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Szöveges beszámoló 

Amint az már az időrendi bontásból is jól látható, a nyár sem telt eseménytelenül a TTK HÖK 

vonatkozásában. Ezt az időszakot alapvetően a nyári programok előkészítése határozta meg, 

ennek megfelelően igyekszem részletesebben kitérni a beszámolómban a gólyatáborok 

előkészítési folyamataira és magára a lebonyolításra is.  

Gólyatáborok 

A tavalyi sajnálatos események katalizátorként hatottak a gólyatáborok koncepciójának 

megreformálásának folyamatára. Már több ízben beszámoltam róla, hogy az Egyetem 

vezetésével milyen keretekben sikerült megállapodni. Miután a június 29-ei Szenátuson 

elfogadásra került a gólyatáborok és orientációs napok szervezésének koncepciója, kijött a 

5/2015. (VII. 13.) számú rektori-kancellári közös utasítás az említett események szervezéséről, 

amely megadja a szabályzati hátterét a szervezésnek. Az eredeti elképzelés az volt, hogy a 

tavalyihoz eléggé hasonló konstrukcióban tudjuk idén is megvalósítani a TTK gólyatáborait, 

azonban ehhez képest jelentős változás következett be július elején. A hallgatói rendezvények 

megszervezésére kiírt közbeszerzési felhívás érvénytelenítve lett, ilyenformán nincs 

közbeszerzési partnere az Egyetemnek kimondottan hallgatói rendezvények – például 

gólyatáborok – megszervezésére. 

 Szervezési konstrukció 

Bár nem volt és jelenleg sincs hallgatói rendezvények szervezésére partnere az ELTE-nek, a 

kialakult helyzetben amellett a konstrukció mellett maradt az Egyetem, hogy mi magunk 

koordináljuk le a táborok megszervezését. Ez a gyakorlatban úgy nézett ki, hogy az ELTE 

alkalmazta Maszlavér Gábort a gólyatáborok szervezésére és gólyatáboronként további egy-

egy közalkalmazottat. A TTK gólyatáborainak esetén ezek a közalkalmazottak a következők 

voltak: Fizika GT - Béni Kornél, Kémia GT – Béni Kornél, GyógyMatek GT – Kuti Péter, Geo-

Bio GT – Szenes Áron, Tanári Napok – Csutka Boglárka. Pontos felelősségi- és hatáskörök a 

nyár folyamán alakultak ki, amelyet végül tükröztek a közalkalmazottak munkaköri leírásai és 

a házirendek is.  

A konstrukció előnye az lehetett volna, hogy magáért a szervezési szolgáltatásért jelentősen 

kevesebb kiadása lett volna a Hallgatói Önkormányzatnak, azonban a szűkös határidők és 

kapacitáshiány miatt központosítva, egy csomagban kezelve folytak a különböző 

gólyatáborokhoz kapcsolódó beszerzések. Ennek közvetlen hozadéka volt, hogy egyes tételek 

jelentősen drágultak a korábban tervezettekhez képest. Emellett a legtöbb tételt, amivel dolgunk 

volt ezeknek a rendezvényeknek szervezése során, úgy fest, reprezentációs adó sújt, aminek 

igen magas az adókulcsa, ezzel is jelentős terhet róva az ELTE Hallgatói Önkormányzatának 

költségvetésére.  

Mivel maga az Egyetemen volt a gólyatáborok „szervezője”, így a gólyatábori befizetések is az 

egyetemi adminisztrációs gépezeten keresztül tudtak futni. Több lehetséges elképzelés volt 

ennek megvalósíthatóságáról, végül annál lyukadtunk ki, hogy a jelentkezők Neptunon kapnak 

kivetést a megfelelő összegről a jelentkezésüket követően. Ez számtalan bonyodalommal járt. 

Ezeket a kivetéseket Lőrinczi Réka, az ELTE HÖK szociális alelnöke készítette, akinek ezúton 

is köszönöm az ebben az időszakban tanúsított segítőkész hozzáállását. Magából az eljárásból 

következett az is, hogy csak olyan személyek tudtak részvételi díjat fizetni az Egyetem felé, 

akiknek van Neptun hozzáférése. Ezen túl, a táborokat követően rengetek hallgatói megkeresés 



futott be hozzám, hogy rosszul lettek kivetések felkönyvelve. Ezeket, amint lehetett, Rékával 

módosítottuk, de volt, hogy a hallgatók a tárgyfelvételi időszak közelsége miatt inkább 

befizették a rosszul kivetett összeget. Ezen befizetések korrigálására is van még lehetőségünk, 

szeptember 19-ig szükséges ezeket jelezni, amikor is jóváírást fog az ELTE HÖK 

kezdeményezni ezeknek a hallgatóknak.  

Ebben a pontban ejtenék szót a gólyatáborok költségvonzatáról is. Ahogy már eddig szó volt 

róla, egyes szolgáltatói árajánlatok jelentősen drágábbak voltak, mint ahogy azt az előzetes 

kalkulációinkban szerepelt. Ezzel együtt is, igyekeztünk tartani magunkat azokhoz az 

irányszámokhoz, amiket a Küldöttgyűlés a költségvetésünkkel elfogadott. Egyelőre kérdés, 

hogy ez mennyire sikerült. Mivel az EHÖK központi keretére lett felkönyvelve az ELTE HÖK 

kerete és a költségek is arról a keretről folytak, a beérkezett árajánlatokat késve kaptuk meg, 

illetve ezen szolgáltatóktól az árajánlatok beérkezését követően az EHÖK rendelte meg a 

szolgáltatásokat, így nem látjuk jelenleg, hogy pontosan hogyan is állunk. A kiadások 

elszámolása és a befizetések felkönyvelése várhatóan a szeptember 14-ei vagy az azt követő 

héten fog megtörténni.  

 Gólyatábori tapasztalatok 

Tennék néhány apró megjegyzést – a teljesség igénye nélkül – az egyes gólyatáborokhoz külön 

is. Ezt igyekszem a látogatásaim sorrendjében megtenni. Először is leszögezném, hogy 

megítélésem szerint valamennyi gólyatábor sikeresen, szerencsére a tavalyihoz akár kicsit is 

hasonlítható esetek nélkül zárult. A GyógyMatek GT szervezése során sajnos több kisebb-

nagyobb konfliktusom akadt a szervezőkkel bizonyos koncepcionális kérdésekben. A tábor 

rendben, a tavalyihoz hasonló, de csekély mértékben kisebb létszámmal zajlott. Azt meg kell 

jegyeznem, hogy volt tapasztalható a tábor alatt olyan szervezői magatartás, ami az én 

szememben nehezen volt tolerálható, de ezeket sikerült a helyszínen orvosolni. A Kémia GT 

előkészítése során rendben ment minden, a tábor alatt viszont érkeztek hozzám panaszok egyes 

szervezők és mentorok viselkedésével kapcsolatban, de miután ez velük meg lett beszélve, a 

helyzet normalizálódott. Itt két hallgatótól kellett idő előtt búcsút venni, mivel engedély nélkül 

hagyták el a tábort. Összegezve, azt gondolom, hogy a Kémia GT a tavalyihoz képest nagy utat 

tett meg az elfogadott gólyatábori koncepciónak megfelelő irányba. A Geo-Bio GT szervezése 

az Ebihallal együttműködésben történt, itt is értesültem egy-két, a korábban említettekhez 

hasonló atrocitásról, amikről jelenleg is folyik konzultáció az érintettekkel. Itt jelentős 

létszámcsökkenést élt meg a tábor, amiben bizonyára közrejátszik az is, hogy a gólyatáborok 

miatt az ELTE igencsak reflektorfényben pompázik. A Fizika GT meglehetősen nagy 

változásnak volt alanya idén, hiszen az eddigi vándortábor jelleg megszűnt. Miután a 

szakterület is arra a következtetésre jutott, hogy szerencsésebb, ha Telkibányán lesz a tábor 

helyszíne és onnan indulnak a túrák, a kérdéses szállást visszamondta a helyszín. Szerencsére 

a szervezőknek sikerült a közelben alkalmas szálláshelyet találni, így került a tábor 

Füzérradványra. A Tanári Napokra egyéb programjaim miatt nem tudtam ellátogatni, de nem 

érkezett hozzám negatív vélemény. Összességében is elmondható, hogy ha akadtak is a 

szervezés során nehézségek, ezt a frissen felvett hallgatók nem annyira érezték meg. 

Valamennyi hallgató, akivel sikerült beszélnem pár szót, pozitívan vélekedett a saját 

gólyatáboráról. Bár ebben a részben a negatívumokat emeltem ki leginkább, természetesen nem 

lenne tisztességes egy-két hiba után megítélni a táborokat, de fontos ezeket kiemelni, hogy 

tudjunk javítani rajtuk és jövőre ne követhessük el ugyanezeket. A létszámok miatt a 

későbbiekben még szükségét látom a TTK jövőbeli gólyatáborainak átgondolásának. Végezetül 



szeretnék köszönetet mondani az említett közalkalmazottaknak, a Választmány által megbízott 

főszervezőknek és mindenkinek, aki hozzájárult ahhoz, hogy az új hallgatók kellemes 

élményekkel kezdhessék meg egyetemi éveiket.   

 Sajtómegkeresések 

Az Egyetemhez érkezett néhány sajtómegkeresés. Ezeket a megfelelő kommunikációs 

eljárásrendnek megfelelően továbbítottuk az illetékeseknek. Örömteli, hogy az ELTE a 

gólyatáborok terén is zászlóshajónak számít, valamennyi tekintetben pozitívan tudtunk 

nyilatkozni a jelenlegi gyakorlatokról. A Kémia GT-be előzetes egyeztetést követően az MTI 

egy fotósa is ellátogatott. 

 Gólyatáborok szervezésének és lebonyolításának értékelése 

Már csak néhány zárógondolattal szeretném lekerekíteni mondandómat. A gólyatáborok 

jelentősége meglátásom szerint túlmutat azon, hogy a frissen felvett hallgatók 

megismerkedhetnek azokkal, akik közül jó eséllyel kikerülnek a csoporttársaik. Mondhatjuk, 

hogy az új hallgatók fizikailag és polgárai által ilyenkor találkoznak először az Egyetemmel, és 

ahogy személyek esetén is, az első találkozás ebben az esetben is meghatározó. Fontos, hogy 

az ide felvettek azt lássák, hogy olyan helyre kerülnek, ahol a közösség egymás támogatásában, 

a rászorulók segítésében és az intellektuális és sportos kihívásokban élik ki magukat és, hogy 

az ebbe a közösségbe tartozás egy életre szóló elkötelezettséget, identitást és értékeket von 

maga után. Ha ez sikerült, akkor sokat tettünk egy szerethető Egyetem felé. Ha ennek éppen 

ellenkezője látszik, akkor nagyon nehéz a kialakult képet megváltoztatni. Persze ugyanakkor 

az is cél, hogy valamennyi résztvevő jól érezze magát, de fontos, hogy mivel találkoznak 

eközben. 

Az évkezdés feladatai 

A beiratkozások szokásosan az évkezdés meghatározó állomásai. Ez idén sem volt másképpen. 

Ahogy Attila beszámolójában is szerepel, kissé az eddigi gyakorlattól eltérően zajlottak, így 

megnyújtva a beiratkozáshoz szükséges időt. Ezt leszámítva minden rendben ment, a 

gólyacsomagok megérkeztek, ezeket igyekeztünk a beiratkozásokat követő tájékoztatók után 

kiosztani.  

Tétékás Nyúz 

Horváth Tamás beszámolójában már kitért erre a kérdéskörre, de én is kötelességemnek érzem 

megemlíteni. Megalakult a Nemzeti Kommunikációs Hivatal, amin ezentúl a nyomdai 

közbeszerzéseknek is keresztül kell mennie. Mivel az ELTE-nek már közel féléve nem volt 

közbeszerzési partnere, így igazán ideje volt, hogy e téren is változás következzen be. 

Szerencsére ez megtörtént, viszont a nyomdai folyamatok még így is jelentős akadályokkal 

küzdenek. Az augusztus 13-án leadott megrendelőnknek a tegnapi nap láttuk csak fizikai 

eredményét. Ez így fenntarthatatlan, arról nem is beszélve, hogy közel négyszeresére 

emelkedtek az árak. A folyamat időigényére azt az ígéretet kaptuk, hogy gyorsulni fog, 

körülbelül 10 napra lesz szükség, viszont az árak miatt bizonytalan az, hogy milyen formában 

tudjuk majd kiadni a Nyúzt. 

 

 



Kari Ösztöndíjbizottság szabályozása 

Augusztus 15-én hatályba lépett a HKR nyáron elfogadott módosítása. Ennek értelmében, a 

Kari Ösztöndíjbizottság tagjainak fele közalkalmazott kell, hogy legyen. Viszont ezzel 

egyidejűleg nem módosult a Kari Különös rész, így a kari szabályzatok nem alkalmazkodtak 

még az általános rendelkezésekhez. Jelenleg az szerepel a Karra vonatkozó részben, hogy a 

KÖB-nek 1 közalkalmazotti tagja van. Ez nem áll összhangban az általános résszel, így jelenleg 

nem jól definiált a KÖB összetétele. Dékán úrral egyeztettünk a kérdésről és abban maradtunk, 

hogy a következő Kari Tanács alkalmával egy ideiglenes szabályzatot fogunk elfogadni.  

Rektori Hivatalhoz érkezett panasz 

Dr. Pozsár-Szentmiklósy Zoltán, a hallgatói ügyek rektori biztosa tájékoztatott arról, hogy 

panaszt nyújtottak be a TTK HÖK működése ellen a Rektori Hivatalhoz. Mivel hozzám 

előzetesen nem érkezett semmilyen megkeresés, így ekkor kellett utánanéznem, hogy pontosan 

milyen előzményei is voltak ennek a panasznak. A panasz egy 2014 októberében leadott 

egyszeri tudományos ösztöndíj pályázat miatt érkezett. Az illető pályázata vissza lett dobva, 

azonban ezt nem sikerült időben elbírálni. Idő közben megszűnt az illető hallgatói jogviszonya, 

és a pályázatának elbírálása idején sem volt az ELTE hallgatója. A megkeresés után részletes 

választ írtam biztos úrnak. Ezt követően tájékoztattam a panasszal élőt is, hogy állásfoglalásunk 

szerint akkor vétenénk a vonatkozó jogszabályok ellen, ha mi mindezek ellenére kiutalnánk, 

sőt, ennek technikai akadályai is lennének, ugyanis az utalási listákat ellenőrzik 

juttatásképesség szempontjából. Az illető ezt nem fogadta el. Friss fejlemény az ügyben, hogy 

biztos úr állásfoglalása szerint sem jártunk el jogszerűtlenül. Az illető az Egyetem vezetésének 

ezt a válaszát sem fogadta el.   

Zárszó 

Még meglehetősen sok mindenről lenne lehetőségem beszámolni, de igyekeztem kitérni a 

legfontosabb fejleményekre. Örömmel fogadok bármilyen kérdést. 

 

Hoksza Zsolt 

Elnök 

ELTE TTK HÖK 

E-mail: elnok@ttkhok.elte.hu 
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Időrendi Bontás 

2015.06.30. TTK HÖK Küldöttgyűlés 

2015.07.01. EHÖK Küldöttgyűlés 

2015.09.07. Választmány 

2015.09.08. Biológia SzaB 
 

Ezen kívül természetesen több személyes egyeztetésen, megbeszélésen vettem részt.  

I. Küldöttgyűlés óta eltelt időszak 
 Az előző Küldöttgyűlési ülésen elfogadásra került az idei év költségvetése, amit az 

elfogadás után továbbítottam az ELTE HÖK Gazdasági alelnökének. Az már most 

látható hogy több betervezett költés nem biztos, hogy meg fog valósulni. A 

következőkben próbálom időrendben ismertetni a történéseket. 

 A nyár egyik legfontosabb eseménye az ELTE HÖK vezetőképzője volt. Ezen 

tanulmányi terepgyakorlat miatt nem tudtam részt venni. Fetter Dávid jelentkezett, 

hogy szívesen részt venne a gazdaságis szekcióban. Vele minden nap átbeszéltük a 

legfontosabb történéseket. Ezúton is köszönöm neki a helyettesítést. Sok minden 

megbeszélésre került, amiből mostanáig sajnos nem vagy alig valósult meg valami. 

A pontos részletekről az ülésen szeretnék beszámolni. 

 Június végén elkezdődött a mentortábor helyszínének kiválasztása. A korai 

egyeztetéseknek köszönhetően a beszerzés rendben lezajlott. 

 A nyár folyamán minden önkormányzat gazdaságisa kapott SAP és GIRLEK 

lekérdezési jogot, így napra pontosan nyomon tudjuk követni mennyi forrás van a 

kereten illetve milyen pénzmozgások voltak rajta. 

 A gólyatábori kellékek beszerzését, amire az irodai közbeszerzés lehetőséget adott 

azzal rendeltük meg. Az igényelt kellékek ügyében folyamatosan egyeztettem a 

főszervezőkkel, közalkalmazottakkal. Az igényelt eszközök rendben megérkeztek. Az 

iroda működéséhez is rendeltem szükséges dolgokat, hiszen lejárt az irodai 

közbeszerzés. 

 Hoksza Zsolttal még július végén egyeztettünk a leendő leltárfelelősünkkel. Az 

átadás- átvételi eljárás van hátra.  

 A hagyományokat folytatva idén is tájékozató levelet küldtünk az elsős hallgatók 

számára. Ennek a beszerzésében működtem közre. 

 Augusztus elején életbe lépett az új nyomdai közbeszerzés, azonban a Gólya nyúz 

megrendelése nem ment zökkenő mentesen. Az újságot augusztus 13-án rendeltük 

meg, remélve hogy a beiratkozásra mindenképp megérkezik. Azonban csak a mai 

napon érkezett meg (2015.09.11), a folyamatos egyeztetések ellenére is. A jelenlegi 

szerződés az előzőekhez viszonyítva nagyon magas árakkal dolgozik, így 

véleményem szerint át kell gondolni a Tétékás Nyúz megjelentetésének gyakoriságát. 

A heti megjelenést valószínűleg nem tudjuk biztosítani. 

 Júliusban rendet raktam az Északi Hallgatói irodában, illetve sor került a nagyraktár 

rendrakására is. Az egyetlen hiányosság az ösztöndíj pályázatok selejtezése, melyről 

már egyeztettem nyáron, de még nem történt meg. 

 Az előző időszakhoz hasonlóan rendben tartottam a honlapot, kezeltem a facebook 

oldalt, a kommunikációs felületeken folyamatosan tájékoztattam a hallgatókat. 

 Amíg nem volt irodavezető, kezeltem a levelezést, és válaszoltam a felmerülő 

kérdésekre. 



 A hét folyamán Fetter Dáviddal közösen összeállítottuk a félév első infolevelét, amely 

már kiküldésre is került. 

 Szintén a hét folyamán rendet raktam a Déli irodában és tárgyalóban, beüzemeltem 

a 2-es, 5-ös, 6-os gépeket. 

 Időhiány miatt a fotózás lebonyolítását nem tudom elvállalni, viszont Saáry Ákos 

felajánlotta, hogy szívesen segít ebben. 

II. Delegáltságok 
Delegáltságaimnak minden esetben eleget tettem. 

 

Itt is szeretném megköszönni mindenkinek a segítséget, aki bármilyen formában segítségemre volt az 

elmúlt időszakban! 

Köszönöm, hogy elolvastad beszámolómat! Ha kérdésed merült fel a beszámolómmal 

kapcsolatban, keress bátran személyesen vagy valamely kommunikációs csatornán! 

Budapest, szeptember 11. 

 

Horváth Tamás 

Gazdasági Elnökhelyettes 

ELTE TTK HÖK 



ELTE TTK HÖK KÜLDÖTTGYŰLÉSI BESZÁMOLÓ

TANULMÁNYI ELNÖKHELYETTES

Rádl Attila

2015. 06. 27. – 2014. 09. 15.



Időrendi bontás:

2015. 07. 07. – ELTE TTK TOB ülés

2015. 07. 08.–10. – ELTE HÖK Vezetőképző

2015. 07. 24. – ELTE TTK diplomaosztó

2015. 07. 24.–26. – ELTE TTK HÖK mentortábor

2015. 08. 19.–20.  – ELTE TTK Kémia gólyatábor

2015. 08. 24.–28. – ELTE TTK Fizikus gólyatábor

2015. 08. 31.–09. 04. – Regisztrációs hét

2015. 09. 05.–06. – ELTE Tanári Napok

2015. 09. 07. – ELTE TTK HÖK Választmány

Általános feladatok

A  nyári  időszak  alatt  igyekeztem  elérhető  maradni  mind  elektronikusan,  mind

telefonon  a  lehetőségekhez  mérten.  Minden  delegáltságaimhoz  kötődő  ülésen

megjelentem.  Számos  megkeresés  érkezett,  nagyrészt  a  regisztrációs  hét  körüli

időszakban,  ezekre  próbáltam megfelelő  választ  találni  a  lehető  leghamarabb.  A

Tanulmányi Hivatal vezetőjével is folyamatosan tartottam a kapcsolatot.

Vezetőképző

Az ELTE HÖK Vezetőképzőjén sajnos nem tudtam a teljes időtartam alatt résztvenni

a Tanulmányi- és Oktatási Bizottság ülése miatt, azonban a beszámolók szerint a

lényegi szakmai munka sem kezdődött a megérkezésem előtt. Nagyon hasznos volt

megismerni  a  többi  karon  működő  tanulmányi  érdekképviseletet  és  az  eltérő

igényeket.  Elsődleges  téma  a  tanulmányi  ösztöndíj  kérdése  volt,  ahol  konkrét

javaslatot  nem  sikerült  kidolgozni,  de  az  alapelveket  jól  meghatároztuk.  A

szekciómunka  része  volt  egy  beszélgetés  Cseszregi  Tamással,  az  Oktatási

Igazgatóság vezetőjével, a közeljövőben tervezett változásokról. Itt ígéretet kaptunk

arra,  hogy  az  Oktatási  Igazgatóság  Neptun  üzenetben  fogja  a  hallgatóság  felé

kommunikálni  a  nyár  során  bekövetkezett  Hallgatói  Követelményrendszert  érintő

változásokat  és  egyéb  fontos  átalakuló  szabályzatokat.  A  tájékoztató  üzenet

megszerkesztése és kiküldése nem történt meg a regisztrációs hét kezdetéig, így

kénytelen voltam a legtöbbeket érintő ügyekről rövid összefoglalást írni. 



Beiratkozások

A beiratkozások  az  eddigiekhez  képest  némileg  eltérően  zajlottak.  Az  Oktatási

Igazgatóság  kérése  miatt  a  beiratkozáshoz  szükséges  dokumentumok

fénymásolatának  hitelességét  a  Tanulmányi  Hivatal  munkatársainak  egyesével

kellett  ellenőrizni.  A fenti  szabályozás okán ezúttal  a  mentorok  csupán ellenőrző

feladatot  láttak  el,  mielőtt  az  elsőéves  hallgatók  a  tanulmányi  előadóknál

beiratkoztak volna. A folyamat így meglehetősen lassú és kiszámíthatatlan volt, ezért

a különböző előadások összehangolása kisebb gondot okozott. Továbbá problémát

okozott az is, hogy a Tanulmányi Hivatal részéről nem volt képviselő, akivel minden

egyes  felmerülő  kérdést  és  igényt  hatékonyan  megbeszélhettem  volna.  A

kritériumdolgozatok és a közös tárgyfelvételek során előfordultak kisebb szervezést

érintő  gondok,  azonban ezeket  sikerült  szerencsére rövid  időn belül  elhárítani.  A

dékáni  kézfogókra sikerült  önkénteseket  találni,  akik  eredményesen segítettek  az

ünnepség során. A pénteki alkalommal sajnos meglehetősen kevés érdeklődő jelent

meg, ezt a jövőben jobban lehetne népszerűsíteni a leendő elsőévesek körében.

Diplomaosztó

A diplomaosztó ünnepségre nehéz volt önkénteseket találni, ugyanis a nyári szünet

és a mentortábor miatt nagyon sokan elfoglaltak voltak. A mérsékelt számú segítők

hatékony közreműködésével sikeresen lezajlott az ünnepség. Az eddig megszokott

rendhez képest, ezúttal az alapszakokon oklevelet szerzőket két turnusra osztották

és  utánuk  következtek  a  mesterszakos  végzősök,  akiknek  nagyon  sok  időt  vett

igénybe az ünnepség, magasabb létszámuk miatt.

Köztársasági ösztöndíj

A  legutóbbi  kari  Tanulmányi-  és  Oktatási  Bizottság  ülése  során  felmerült  a

Köztársasági ösztöndíj tanulmányi pontrendszerének átgondolása. Az ősz folyamán

mindenképpen sort kell majd rá keríteni, hogy a következő pályázási időszakban már

alkalmazni  lehessen.  Érkezett  egy  megkeresés  azzal  kapcsolatban,  hogy  az

ösztöndíj  pályázatának  pontozása  nem  elég  részletes  és  átlátható,  valamint  az

utólagos  megtekintéssel  is  akadtak  gondok.  Az  újabb  problémák  elhárítása

érdekében mindenki számára megfelelő javaslattal szeretnék előállni a Tanulmányi

Csoport aktív közreműködésével.



Tanulmányi Csoport

A félév kezdetével újra felvettem a kapcsolatot a Tanulmányi Csoport levelezőlistáján

keresztül az érdeklődőkkel. Hamarosan aktuálissá válik egy ülés, amelynek során

elsősorban  a  Köztársasági  ösztöndíj  és  a  Kar  kiváló  hallgatója  támogatások

pontozásáról beszélnénk.

Gólyatáborok

A nyár  folyamán  három TTK-s  gólyatábort  látogattam  meg.  A Kémia  gólyatábor

során röviden bemutatkoztam résztvevőknek. A Fizikus gólyatáborban és a Tanári

Napokon pedig pár mondatban beszéltem a hallgatói mozgalomról.

Rengeteg  segítséget  kaptam  az  elmúlt  időszakban  a  különböző  rendezvények

alkalmával, szeretném ezúton is megköszönni mindenkinek!

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat. Amennyiben kérdésed, észrevételed

lenne,  keress  nyugodtan  elektronikusan  a  taneh@ttkhok.elte.hu  címen  vagy

személyesen!

Budapest, 2015. szeptember 11.

Rádl Attila

Tanulmányi elnökhelyettes

ELTE TTK HÖK



 

 

Küldöttgyűlési beszámoló 

Esélyegyenlőségi biztos 

Seres Ákos 

 

 

Vezetőképző 

A vezetőkép július 6.-10. között került megrendezésre. Ennek a hétnek a célja az volt, 

hogy egyetemi szinten is összehangoltabban tudjuk végezni az esélyegyenlőséghez köthető 

feladatokat és megosszuk egymással az ötletinket, terveinket. Ezzel kapcsolatban felvetődött 

az Esélyegyenlőségi Hét megszervezése a közeljövőben. Ez jelenleg még nagyon kezdeti 

szakaszban van, de remélhetőleg a későbbiekben bővebben is tudok majd róla írni.  Továbbá 

szó volt még arról is hogyan alakítsunk jobb kommunikációt a hallgatókkal. Jelenleg ez minden 

karon aktuális kérdés. A probléma megoldása azért is bonyolultabb, mert az 

esélyegyenlőséghez köthető hallgatók egy nagy csoportjával, a regisztrált hallgatókkal, az 

Esélyegyenlőségi biztos közvetlenül nem léphet kapcsolatba. A vezetőképző során sikerült a 

többi kar biztosaival is jobban megismerkedni és remélhetőleg az elkövetkezendő tanévekben 

sikeres lesz a közös munka. 

 

Feladatok 

A nyár folyamán elkészítettem egy az esélyegyenlőséghez kapcsolódó cikket a gólyák 

számára, amely végül a Gólya különszámban meg is jelent. Ehhez szeretnék köszönetet 

mondani Saáry Ákosnak, aki a felmerülő hibákat kijavította és megjelentette ezt az újságban. 

Nem tudom, hogy a Gólyaszámnak köszönhetően vagy csak az évkezdés miatt, de 

jelenleg megnőttek a megkeresések a hallgatók részéről. Remélem ez a továbbiakban is így 

marad, minden kérdésre szívesen válaszolok akár személyesen, akár az interneten keresztül. 



Ám sajnos még mindig előfordul, hogy egy hallgatóról csak közvetve szerzek tudomást. 

Mindenképp nagyon fontos azt hangsúlyoznom, hogy főleg ha egy regisztrációra jogosult 

hallgatóról van szó, ha velem nem is, de Török Gabriellával a Kar fogyatékosügyi 

koordinátorával mindenképp vegye fel a kapcsolatot!  

Úgy vettem észre, hogy személyi segítő keresése egy hallgató számára sem mindig 

olyan egyszerű feladat. Ez a probléma szerintem abból fakad, hogy nem igazán ismert az,  

mivel is jár, ha valaki személyi segítő. Miben is kell általában segíteni egy hallgatónak? Milyen 

kötelezettségek vannak? Miért jó? Ilyen és ehhez hasonló kérdések megválaszolására lenne 

szükség. Általában a félévek elején szokott ez a probléma jobban előjönni, igyekszem ezt minél 

hamarabb megoldani. És köszönöm mindenkinek, aki bármilyen módon hozzájárult ahhoz, 

hogy egy hallgatónak személyi segítője volt/van/legyen.  

 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, bármilyen felmerülő kérdésre szívesen 

válaszolok! 

Sarkad,2015.09.12. 

Seres Ákos 

Esélyegyenlőségi biztos 

eselyegybiz@ttkhok.elte.hu 

 

 

 

 

 



TTK HÖK Kollégiumi biztos  

záróbeszámoló 

2015. 06. 30. – 2015. 09. 15. 

Vajda Levente 

 

Időrendi bontás: 

 2015. 07. 27. – Elsőéves kollégiumi jelentkezés kezdete 

 2015. 08. 16. – Elsőéves kollégiumi jelentkezés hiánypótlási időszakának vége 

 2015. 08. 18. – Elsőéves kollégiumi jelentkezés eredménye 

 2015. 08. 19. – Várólistás jelentkezés kezdete 

 2015. 09. 10. - Überfúzió 

 

Szöveges beszámoló: 

 

Elsőéves kollégiumi jelentkezés 

2015. 07. 27-én kezdődött az elsőéves kollégiumi felvételi eljárás, a pályázat leadásának 

határideje 2015. augusztus 8. 18:00 volt. Amennyiben bármely dokumentum, vagy megadott 

adat javításra szorult, azt augusztus 10. 08:00 órától augusztus 15. 18:00 óráig tehették meg a 

leendő kollégisták.  

Az idei évben a szociális kollégiumokba az egységes felvételi ponthatár 37 pont volt, így 965 

ember nyert felvételt. Az esetleges elutasító határozat ellen 2015. 09. 01. 18 óráig lehetett 

fellebbezést benyújtani.  

A megüresedett kollégiumi helyekre a várólistás felvételi eljárásban pályázhatnak a félév 

folyamán a hallgatók. A kollégiumi férőhely lemondását 2015. 08. 30-ig lehették meg az 

elsőévesek.  

A tisztséggel járó egyéb feladatokat elvégeztem, ami leginkább az e-mailek megválaszolására 

terjedt ki. Az elsőéves jelentkezés alatt számtalan problémával találkoztam, amit 

lehetőségeimhez mérten próbáltam megoldani/megválaszolni.  

 

Überfúzió 

Az Überfúzió nevezetű össz TTK-s rendezvény megszervezése ugyan nem a tisztséggel járó 

feladatom, de szeretnék róla megosztani pár gondolatot.  

A buli megrendezését még nyáron vállaltam el és azóta ért bennem ennek megszervezése. A 

szervezésben nagy segítséget jelentett Nagy Gergely, rendezvényszervező biztos, aki 



tanácsaival és tetteivel nagyban hozzájárult a rendezvény sikerességéhez. 

 

 

Egyéb: 

A kollégiumi biztosi feladatok mellett a szakterületi munkában is igyekeztem aktívan részt 

venni. Balogh Dániel szakterületi koordinátor mellett sokat tanultam a szakterületi életről és 

munkáról, felkészítése elengedhetetlennek bizonyult ahhoz, hogy lemondása után 

megpályázzam a kémia szakterületi koordinátori tisztséget.  

Ha kérdésed van, keress meg valamilyen kommunikációs csatornán vagy személyesen. 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat!  

 

2015. 09. 11.  

Budapest 

 

Vajda Levente 

Kollégiumi biztos 

 

 

 

 



ELTE TTK HÖK 
 

Fricz Gergely, Külügyi biztos 

(kulbiz@ttkhok.elte.hu) 

Beszámoló 

június 30.-szeptember 12. 

 

Időrendben 

 09.08. Intézeti Tanács 

Feladatok 

A nyári szünet alatt leginkább az előttem álló év feladataira koncentráltam.  

1.) Kapcsolat az EHÖK-kel 

Folyamatos az együttműködés az EHÖK új külügyi alelnökével, Bencsik Gergővel. Ennek során 

mind az északi, mind a déli épületben számos külföldi tanulmányi lehetőségeket bemutató 

kiadvány lett elhelyezve. Szeptember 17-én pedig sor kerül az év első ülésére is. 

2.) Kapcsolat a hallgatókkal 

A felmerülő kérdésekre e-mailben, illetve személyes egyezetés esetén szóban válaszoltam, az 

első fogadóórámat rendben megtartottam, mely során a külügyi biztos szekrényét is átnéztem, 

illetve tervbe vettem, hogy az abban lévő káoszt jövő héten megszüntetem. Mindemellett 

folyamatosan tájékoztatom a hallgatókat az újabb ösztöndíj, illetve tanulmányi lehetőségekről. 

3.) Ügyintézések 

Két alkalommal egyeztettem Csák-Földesi Anikóval a beérkező külföldi hallgatók névsoráról, 

illetve regisztrációjáról, mely alapján felgyorsul a külügyi mentorok beosztása is. A hónap 

második felében a külügyi mentorokkal is tervezek találkozni, mely időpontja még nem ismert. 

4.) Programok 

Szeptember végére egy olyan délutánt tervezek, melyben az egyes diákszervezetek képviselői 

(pl.: AEGEE, AIESEC, EGEA) egy rövid 20-20 perces bemutatót tartanának a hallgatók számára 

külföldi programlehetőségekről (pl.: training, student exchange, önkéntesség, gyakornokság).  



Mindezek mellett részt vettem a szeptemberi Intézeti Tanácson is. 

Kérdéseiteket, ha vannak, szívesen veszem a kulbiz@ttkhok.elte.hu e-mail címen. 

 

Fricz Gergely

2015. szeptember 12. 

 

mailto:kulbiz@ttkhok.elte.hu


Rendezvényszervező biztosi beszámoló 

2015. 06. 27. - 2015. 09. 12. 

Egyetemi vezető képző 

Július 6-10. között egyetemi vezetőképzőn vettem részt. A rendezvényes szekcióban 
első nap az ismerkedésre volt helyezve a hangsúly második nap pedig egy kicsit 
ötletbörze jelleggel 3 csapatban 3 különböző jellegű rendezvény programját 
terveztük meg majd mutattuk be egymásnak. Ezen kívül még egy rendezvényes 
blokkunk volt, ahol a Kancellária és az  Hallgatói Szolgáltató és Sportközpont egy – 
egy munkatársának tehettük fel kérdéseinket. A választható szekciónapon 
érzékenyítési tréningen vettem részt. 

Mentortábor 

Július 24-26. között a mentortábor lebonyolításában segédkeztem. 2 nap zsűriztem 
és a hellyel én tartottam a kapcsolatot a helyszínen és teljesítettem az elvárásaikat, 
hogy a többiek a programokra tudjanak koncentrálni. 

Gólyatáborok 

Több gólyatáborba is lementem mindegyikbe más okból. A Kémia gólyatáborban 
augusztus 18-21-ig voltam, itt gólyahajó jegyet árusítottam és különböző szervező 
feladatokban segítettem. Augusztus 23-25. között voltam Bódvarákón ahol az 
éjszakai őrségben tevékenykedtem valamint egy rövid előadást tarthattam a kari 
rendezvényekről. Fizikus GT-ben augusztus 25-28-ig tartózkodtam, itt szintén 
gólyahajó jegyeket árusítottam. 
Mindegyik gólyatáborban célomnak tűztem ki, hogy a Hallgatói Önkormányzatot 
kicsit közelebb vigyem a gólyákhoz, hiszen ők az utánpótlásunk. Ez a kémiában 
szerintem elég jól sikerült a másik két táborban egy kicsit kevésbé. 

Überfúzió 

Már a nyáron is beszélgettük párszor Vajda Leventével az Überfúzió buliról. 
Tanácsokat adtam a pályázat megírásához valamint átnéztem a leadás előtt. 
Szeptemberben elkísértem a hellyel történő megbeszélésre valamint intéztem a 
gólyahajóval közös nyereményjátékokat. Szeptember 10.-én az eseményen a 
jegypénztárban dolgoztam, karszalagoztam, kapcsolatot tartottam a hellyel, pulttal 
a catering és a nyeremény italok ügyében valamint kisorsoltuk a nyereményeket, a 
színpadon. Valamint másnap közösen csináltuk meg a végelszámolást. 

  



Gólyahajó 

Minden egyéb időmben, néha még a fent említett programok közben a gólyahajóval 
foglalkoztam. Dukán András Ferenccel majdnem minden nap egyeztettük az aktuális 
újdonságokat. 
A vezetőképző táborban szerettem volna összeülni egy megbeszélésre a Bárczi és a 
TTK lent lévő tagjaival az időpont miatt, és hogy ami addig meg volt azt egyeztessük, 
ezt többször szóvá is tettem, sajnálatos módon nem sikerült beszélgetni erről. 
Véglegesedett az időpont október 16. 
A gólyatáboroknak felajánlottunk 6-5-4-4 gólya jegyet, amiket kisorsolhatnak a 
gólyák között ezt a Gyógymatek GT illetve a Kémia GT kis is sorsolta. További 2 
jegyet lehetett nyerni egy megosztós nyereményjátékban az oldalon ezeket az 
Überfúzión sorsoltuk. Lesz majd még 2 megosztós kampány a terveim szerint az egyik 
a Hallgatói önkormányzat facebook oldalán a másik a Nyúz oldalán, itt is 2-2 jegyet 
lehet majd nyerni. 
Sikerült több támogatót is találni, akik termékkel, fellépővel, pénzzel támogatják a 
rendezvényt. Ennek köszönhetően tudtuk csökkenteni a jegyárakat valamint fellép 
Deniz és Dj Dominique. 
Elkészítettem a facebookoldal profilképét (1), az oldal fejlécét (2), az 
eseményfejlécét (3), a jegyek kinézetét (4-7) a gólyatábori plakátot (8), a gólya nyúz 
hátulján lévő plakátot (9), a végleges plakátot (10), a következő nyúz hátulján lévő 
plakátot (11). 

Nagy Gergely 

 Budapest 2015.06.27. 

  



(1) 

(2) 

(3) 

  



(4-7) 

  



(8) 
  



(9) 

  



(10) 

  



(11) 



ELTE TTK HÖK   Székely Gellért Zsombor 

Sportbiztos  30/431 9329 

sportbiz@ttkhok.elte.hu  Budapest, 2015.09.11. 

 

 

 

 

TTK  HÖK Küldöttgyűlési beszámoló  
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Vezképző 

 

 A vezképzőt nagyjából minden képviselő ismerheti, valószínűleg több beszámolóban 

is olvashatjátok, milyen. Így én csak a saját szekciómról írnék, amely – amellett 

természetesen, hogy rendes sportosokként sokat vízi- és sportoltunk – dolgozott azért. Először 

is – a szükséges bemutatkozások után – mindenki, aki nem volt teljesen új, elmesélte, hogy 

milyen volt a korábbi év, aztán azt kellett kigondolni, hogy mi lesz jövőre, illetve mi viheti 

előre még a közös (illetve egyéni) rendezvényeinket, az ELTE-s sportéletet, a sportot. Végül 

párokban ki kellett dolgozni egy sportesemény tervezetét – melyhez kaptunk egy „támpontot” 

– valamiféle alapötletet. Én a PPK-s Sportreferenssel együtt a „Játék Határok Nélkül” 

támpontot kaptam. A kidolgozott rendezvénynek a lényege egy – végülis  karok közti 

versengésről egyetemek köztire konvertálva – Játék Határok Nélkül, csak Egyetemi Játékok 

névre hallgató egyhetes küzdelem lett, amely a Kopaszi Gáton lenne és különböző 

szuperextrém-sport adná a játékokat. Támogatók, dolgozók, szervezet stb. mindent ki kellett 

találni.  

Másnap nem szekciós előadások voltak, hanem az érzékenyítések, amiből az, amin én 

voltam, egész hasznos volt – sajnos csak a vége felé, de legalább ennyit elmondhat magáról. 

Ez egy egész napos szekció volt, célja, hogy a gólyatáborok főszervezői valamint a jelen levő 

Hallgatói Önkormányzati tisztségviselők az interkultúrális kapcsolatok valamint a szociális 

élet terén érzékenyüljenek stb. Igaziból sokat lehetne még erről beszélni, de nem fogok  
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Harmadnap megint sportszekció – Íjjas György (Sportiroda) s Simon Gábor (BEAC) 

mutatkoztak be és mutatták be az egyetem sporthelyzetét, a lehetséges jövőt, valamint egy-két 

múltba emlékezést is meghallgattunk. Délután erről beszélgettünk – a kötelező sportolás – 

előtt, valamint arról, hogy a hallottak alapján hogy lehetne feljebb és feljebb tornázni az 

egyetem sportját – sportoló hallgatók számát, a sportba tett pénzt, a sportrendezvények 

látogatottságát stb.  

Negyednap pedig Dr. Czippán Katalin OEFI munkatárs előadását hallgattuk az 

egészséges sport, az OEFI valamint az ESI munkáiról és mindennek a hatásáról az ELTE-s 

sportéletre. Az előadás után meg – mintegy megemésztéséül a hallottaknak – ismét csinálnunk 

kellett – mostmár közösen – egy nagy, sportélet-térképet, amelyre minden, szerintünk a 

sportéletben fontos, sporthoz kapcsolódó, sportot az egyetemistáknak jól reklámozó, bevonzó 

elemet fel kellett írni.  

Egyszóval egészen hasznos volt a vezetőképző, az újakat sikerült egész jól belerázni 

abba, hogy mi is a munkánk, valamint az EHÖK Sportügyi referense is látta, hogy mik a 

karok specialitásai. Egy nagyon jó csapat állt össze – igaz ez csak egy része, hiszen nálunk 

elég sok volt aki „csak” helyettesített valakit. Remélem meg tudunk valósítani mindent úgy, 

ahogy ott gondoltuk – vagy jobban, illetve, hogy az együttműködés olyan jó lesz a referensek 

közt, mint a lenti hangulat  (a kaját kivéve). 

 

5vös 5km (XXIX.) 

 

 2015. szeptember 29-én következik az ELTE TTK (és az ELTE, valamint a BEAC) 

egyik legnagyobb futóversenyének XXIX. „száma”. Sokan már tudjátok, hogy milyen és 

mennyi munka áll e mögött – a lassan életérzésnek is nevezhető – verseny mögött.  

 Először is arról, hogy hogy állunk most. Jelen pillanatban az eddig támogatók nélkül 

futó – illetve innen-onnan összeszedett ajándékok voltak, de hát az semmi – verseny már 

másodszorra kapja meg az Eisberg támogatását – ingyen saláta MINDENKINEK egészen a 

nap végéig, valamint tombolák és ajándékok a dobogósoknak, valamint úgy néz ki a Nike 

helyett sikerült megszerezni a Coca-Cola támogatását (célkapu, ajándékok, tombolák, 

dobogó) is, ami nagyon jót tenne a versenynek. Természetesen az ELTE TTK Hallgatói 

Alapítvány, a BEAC, az ELTE BEAC Polythlon Triatlon Klub valamint az ELTE TTK HÖK 

továbbra is segíti a versenyt. Úgy néz ki, hogy sikerül visszaédesgetni a kúl programokat 

szolgáltató ELTE Cheerleading Team-et is a programok közé, valamint az ELTE EHÖK 

Sportügyi referense a tavalyi jó emlékek alapján idén is megígérte, hogy a BEAC-al karöltve 

kihozzák a trambulint, valamint a rekeszmászást – bár utóbbihoz még hely kell. A Cheer 

Team pedig „Élő Kilóméterköveket” fog nekünk biztosítani valamint lehetséges sikerül 

összerakni egy AkrobaticCheer bemutatót, mely a rajt előtt lenne. Szokás szerint jönnek az 

Aerobikosok zenés bemelegítést tartani – Varga Réka – valamint a Dékán úr fel lett kérve a 

megnyitó és záróbeszéd megtartására. Meg lett hívva védnöknek Dr. Karácsony András, 

BEAC elnök, aki vállalta is a feladatot, valamint lehetséges, hogy a versenyen is láthatjuk. 

Hasonló a helyzet Dr. Kiss Ádám MEFS elnökkel. Meghívó lett küldve még Dr. Simicskó 

István Honvédelmi Miniszternek (volt Sportügyi Államtitkár, ELTE ÁJK-on végzett, egyszer 

már futott itt) valamint Dr. Hoffmann Tamásnak, Újbuda (XI. ker.) polgármesterének, akinek 

a verseny rajtoltatását is felajánlottuk; sajnos ők még nem írtak vissza – a titkárságuk, 

gondolom – azonban még van idő. Szokás szerint várjuk szeretettel Dr. Horváth Erzsébet 

dékánhelyettes asszonyt (akkor is, ha dékán úr nem őt delegálja maga helyett) valamint Dr. 

Székely Mózes MEFS Főtitkárt. Megvannak a határidők – jelentkezések, rajtszámátvétel, 

program – illetve vannak már dolgozók, azonban még kellenek. Az ELTE HÖK elnökével és 
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gazdaságisával beszéltem a juttatási problémákról, jelenleg úgy néz ki, iskolaszövetkezeten 

keresztül meg tudunk oldani mindent. Az apróságok közül: megvan a plakát, megvan a póló 

színe, megvan mennyi póló kell, lesz ELTE Sport Kft. támogatás is a Senior kategóriában. A 

honlap egész jó állapotba került, a BME RUN nevezési problémájának a megoldásához pedig 

Fetter Dávid informatikus sok és köszönetet érdemlő segítségével igen közel állunk. Illetve 

természetesen fut már a fészbúk esemény, üzemel ezerrel az oldal, megy a reklám, egész jól 

állunk (1,2 ezer) azok számával, akik érdeklődnek a verseny iránt. Lesz még ezen kívül 

szpíker – a tavaszi – valamint a szokásosnak is mondható időmérés. Valószínűsíthető az is, 

hogy az ELTE HÖK elnöke is lenéz a versenyre, sőt lehet, díjat is fog átadni.  

 Másodszor arról, hogy mi kell még. Kell még egy csomó egyeztetés (pl. fixálni a 

nevezési űrlapot, a BME-s rendszert stb.), végső simításokat kell csinálni a programon 

(lebeszélni, hogy milyen Cheer program lesz, mennyi lány jön „Élő Kilóméterkónek” stb.). 

Beszélnem kell még az Alapítvánnyal, hogy mire van még szükség (víz, szörp stb.). 

Szereznem kell még embereket pakolni, regisztrálni és terelni is. El kell igazítani a dolgozóim 

– mi lesz idén a munka, miben változik, ha változik stb., illetve kitalálni, hogy mikor ki és hol 

fog dolgozni. Továbbá, meg kell szervezni még a versenyt és túlélni az aznapot valamint az 

előtte lévőket   

 Harmadszor pedig kell még nyomtatni majd nevezési listákat, rajtszámokat, különböző 

segítő papírokat, a dolgozókat eligazító papírokat, átvenni a pólókat s szétosztani azokat, a 

rendőrségnek és a BKK-nak bejelenteni a versenyt, valamint előbbitől biztosítást is kérni. 

Szerezni egy felvezető kerékpárost. Öltözőket lebeszélni Horváth Ákos szervező-oktatóval. A 

parkoló zárást elintézni előtte való hétvégén. Összerázni a szervezőgárdát picit még jobban. 

Meghívni az egyetem rektorát és kancellárját, hátha eljönnek, nem csak megtekinteni a 

versenyt, hanem díjat átadni is.  

 

Gyógymatek GT 

 

 Felsőbbévesként, valamint sportnapos segítőként voltam lenn Bodajkon a gyógymatek 

gt-ben, ami egészen jó volt, habár teljesen másfajta, mint az a két BöFi – ami ma már nincs is 

– amiben eddig voltam. Nagyon élveztem, valamint úgy gondolom, hogy sikerült megfelelően 

segítenem a sportnapot, amely egyébként kb. 20 perces szakaszokban ömlő esőben zajlott. Az 

én feladatom – a kezdeti problémák helyrerakása, valamint a BEAC-os és a „helyi” szervezők 

összehozása után – a LaserTag koordinálása volt.  

 

Fizikus GT 

 

 A GT, amellyel a TTK-n belül az egyik legtöbb baj volt és amely a legkésőbb tevődött 

össze, mégis nagyon jól sikerült s a gólyák 40%-a (kb.) volt jelen lenn Füzérradványon – 

mely a BAZ-megyei Stadionépítéseknek köszönhetően lett a tábor helyszíne egy héttel a tábor 

kezdete előtt (Telkibánya helyett). A gólyatáborban elég sok újítás volt – Sportnap 

(sorversenyek, felsősök vs. gólyák foci, játékos-ügyességi vetélkedő), Színháború, 

Számháború (melyről egy öregebb szervező elmesélte, hogy ez nem is újítás, mint inkább 

visszahozása egy régi programnak, mert anno – 2009 – az ő gólyatáborában még volt), egy-

csoportos-túrák (azaz nem ment több túra – kocsmázós, fél-kocsmázós, józan stb.), viszont 

ezek mellett megtartottunk sok régi, jó hagyományt (gyilkosos játék, farkasozás, tábortűz). 

Valamint a szokásos szivacsjegy-rendszer is nagyon jól működött, a gólyák talán az egyik 

legötletesebb évfolyamnak bizonyultak, hiszen már aznap teleaggatták egymást s a 

szervező/felsőbbéveseket „feladatokkal”. Összességében szerintem egy nagyon jó és 
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gólyabarát gólyatábort tudhatunk magunk mögött – még a sátrazás miatt sem ment haza senki 

– igaz az esőt egész jól megúsztuk. Viszont azt is be kell vallani, hogy nagyon jót tett a 

tábornak és mindenki élvezte is az állandó meleg vizet valamint a társalgó ping-pong asztalát 

és a benti beszélgetéseket és iszogatásokat, ami a helyi kocsma 21 órai zárásának is 

köszönhető.  

 

Sportképzés 

 

 Ez a sportösztöndíjasok és sportreferensek/-biztosok találkozója / csapatépítő 

találkozója, melyen előadásokat is hallgatunk a csapatépítésen kívül. Először megvolt a 

kötelező bemutatkozó kör, majd hallhattuk Dr. Pozsár-Szentmiklósy Zoltán, Íjjas György, 

Simon Gábor, Bárdos György és Kiss Edina előadását az egyetem sporthelyzetéről és a 

képzésről, valamint az ESI-ről és a Sportirodáról meg a BEAC-ról és az EHÖK-ről. Majd 

meghallgathattunk két régebbi sportösztöndíjast (akik sajnos nem arról beszéltek, amiről 

kellett volna, hanem hogy nekik mennyire bejött az élet, na mindegy…) Pulay Szilvit és 

Árendás Tamást. Ezután csapatépítő számháborúzás jött a BEAC-on, mely mindenkinek 

hatalmas élmény volt – főleg, hogy közben jöttek-mentek az edzést látogatók és sportolók. 

Végül kötetlen beszélgetéssel zárult az esemény, mely alatt igazán megismerhettük egymást, 

hiszen egészen kivételesen voltunk vagy 25-en.  

  

Összefoglalás 

 

 Egész jó évnek nézek elébe, jön még a XXX. 5vös 5km, amelyre elég nagy durranást 

szeretnénk az elődeimmel, a szervezői gárdával valamint a BEAC-al karöltve (meg persze 

mindenkivel, aki mindig segít nekünk). Úgy néz ki, megtaláltam az utódom, akit már most 

bevontam a munkába, hogy lássa, hogy kell szervezni egy versenyt, valamint majd beavatom 

a pályázatbírálás örömeibe is   

 Remélem minden támogatóval jó lesz az együttműködés és végre találhatnánk a 

versenynek egy szilárd, nem a kapcsolattartótól függő szponzort. Szeretném, ha továbbra is 

csak nőnének a számok – azaz több és több nevező és több és több rajthoz álló futó lenne; 

főként remélem, hogy sok TTK-s és sok ELTE-s lesz, hiszen a BME-sek nagyon gyúrnak, 

hogy sokan legyenek. 

 Remélem továbbá, hogy egy jól összekapott csapattal vághatok majd bele a nagyon 

fontos, jubileumi verseny szervezésébe, mert az összefogás ennek a versenynek a 

megszervezéséhez – olyan szinten, amit elképzeltünk Dr. Székely Mózessel, Horváth Ákossal 

és Kis Róberttel – egy rátermett gárda lesz szükséges. 

 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat! Kérdés esetén keress emailben vagy a 

fogadóórámban. 

 

Budapest, 2015. szeptember 11.         Székely Gellért Zsombor 

ELTE TTK HÖK 

Sportbiztos 
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Küldöttgyűlés 
2015. szeptember 15.

Beszámoló 1Küldöttgyűlési beszámoló
Saáry Ákos, főszerkesztő
2015. május 8. – 2015. szeptember 12.

A Nyúz körül nyáron sincs nyugi: ebben az időszakban törté-
nik a Gólya különszám szerkesztése, ami idén igencsak embert 
próbáló feladatnak bizonyult, emellett pedig az új honlapunk 
véglegesítésére fordítottuk a legnagyobb hangsúlyt.
EHÖK vezetőképző

Vizsgaidőszak végén a nyár 
sokunk számára egyből az EHÖK 
vezetőképzővel indult, ahol jóma-
gam az ELTE Press szekcióban vet-
tem részt. Dolgoztunk együtt a 
kommunikációsokkal is pár órát, 
ahol azt beszéltük át, a HÖK-nek 
kikkel és milyen formában szüksé-
ges kapcsolatot tartania, illetve ezen 
területek (Hallgatók, az Egyetem 
vezetése, oktatói és a tanulmányi 
hivatal, illetve a sajtó) közül melyik 
a legfontosabb, melyiken kellene a 
legtöbbet javítani, és hasonlók.

Ezt leszámítva az ELTE Press 
kialakításáról folyt a diskurzus, 
hiszen korábban ez egyáltalán nem 
volt egységesítve. A koncepció az, 
hogy a kari lapok és az ELTEonline 
szerkesztőségeit egy kicsit összefog-
juk úgy, hogy közben nem zúzzuk 
szét az egyes szerkesztőségek auto-
nómiáját, viszont lehetőséget biztosí-
tunk arra, hogy egyszerűbben támo-
gathassuk egymást humánerőforrás-
sal, illetve megismerhessük mások 
munkamódszerét, illetve persze átfo-
góbb képzéseket szervezhessünk.

Nagy lelkesedéssel bele is vetet-
tük magunkat egy ilyen megszer-
vezésébe, amelyet terveink szerint 
szeptember 20-a után el is fogunk 
indítani az összes kar jelentkezőinek. 
Terveink szerint szó lesz a cikkírás 
mikéntjéről, műfaji sajátosságok-
ról, gyakran elkövetett hibákról, 
olvasó- és tördelőszerkesztésről, 
valamint lapmenedzsmentről is.  
A képzésre az új érdeklődőket és a 
szerkesztőségek jelenlegi tagjait is 
szeretettel várjuk.

Összességében úgy érzem, az 
ELTE Press egy nagyon jó kezdemé-
nyezés, és nagyon élvezem, hogy 
ennek kialakításában a kezdetek-
től részt vehetek. A vezetőképzőn 
hallottakból sokat tanultam, amit 
reményeim szerint már az idei évben 

hasznosíthatok, valamint a megszer-
zett tapasztalatot az utódomnak is 
átadhatom.

Lapszámok
Legutóbbi beszámolóm óta 

az újságnak kettő (három) lapszá-
ma jelent meg: az 50. félévfolyam 
tudományos különszáma még vizs-
gaidőszakban, illetve azóta a gólya-
szám, amelynek egy külön fejezetet 
szentelnék. Emellett jelenleg is zajlik 
az 51. félévfolyam első számának 
szerkesztése, amely a küldöttgyű-
lés utáni szerdán fog megérkezni az 
egyetemre – remélhetőleg.

A tudományos különszám szép 
összefogás eredménye lett, hiszen 
sikerült a szakterületi koordinátorok 
segítségével mindenhonnan egy cik-
ket szerezni az újságba, így a koráb-
biakhoz képest példátlan tartalmi 
változatosságot értünk el.

Gólyaszám
A gólyaszám szerkesztése – mint 

már említettem – teljes egészében 
nyáron zajlott. Eredeti terveim sze-
rint már augusztus 12-én megjelent 
volna a lapszám, hogy a pár nappal 
később kezdődő GyógyMatek GT-ben 
már eljuthassanak a fontos informá-
ciók az elsőévesekhez, azonban erre 
a közbeszerzési szerződéssel kapcso-
latos gondok miatt nem volt lehető-
ség. Emiatt döntöttünk úgy Horváth 
Tamás gazdasági elnökhelyettessel és 
Hoksza Zsolt elnökkel karöltve, hogy 
az újság megjelenését augusztus 28-ra 
csúsztatjuk, és a gólyatáborok helyett 
a beiratkozásokon nyomjuk a frissen 
felvettek kezébe.

A lapszám szerkesztése ennek 
ellenére minden gond nélkül lezaj-
lott, ezúton is szeretném megköszön-
ni a szakterületi koordinátoroknak a 
rugalmas együttműködést, amely 
során minden szakterületi bemutat-
kozást időben eljuttattak hozzám, 

továbbá köszönet ját azoknak a tiszt-
ségviselőknek is, akik szintén írtak a 
saját területükkel kapcsolatban egy-
egy tájékoztatót, így részünkről akár 
már a gólyatáborokra is elkészülhe-
tett volna az újság.

Sajnos azonban – bár a megren-
delést augusztus 13-án leadtuk – így 
sem volt szerződésünk a nyomdával 
augusztus végére sem. Szeptember 
elején kaptam információt arról, 
hogy leadhatom az anyagot nyom-
tatásra, amit meg is tettem, azon-
ban másnap a nyomda jelezte, hogy 
A5-ös méretű (148x210 mm) alap-
anyagot adtam le, de nekik ezt A5-ös 
méretű papírból kellene kivágniuk, 
így legyek kedves szerkesszem át a 
PDF-et 142x206 mm oldalméretűvé. 
Egyelőre nem tudom, hogy a meg-
rendelési folyamat során miért lett a 
vágott méretű A5-ből kifutó méretű 
A5-ös az újság, de ennek igyekszem 
utánajárni.

A sokszoros csúszás után végül 
szeptember 11-én érkezett meg az újság 
az egyetemre. Mivel már nincs nagy, a 
gólyákat érintő esemény a következő 
hetekben, a gólyaszámokat a mentorok 
segítségével, illetve a gólyahajó jegyei-
nek értékesítése során az Alapítvány-
ban szeretném terjeszteni.

Új tagok
Sajnos az előző év végén sokan 

hagyták itt az újságot különböző 
okok miatt. Legtöbbjük idén már 
nem az egyetem hallgatója, de olyan 
is akadt, aki pont, hogy elfoglaltsá-
gaira hivatkozva lépett ki a szerkesz-
tőségből, így idén is nagy hangsúlyt 
kell fektetni az új tagok bevonására. 
Ebben számítok a mentorok segít-
ségére is, és szeretnék Nyúzos Nyílt 
Nap-ot is szervezni. Szerencsére 
két lelkes taggal már az elmúlt két 
hétben is bővült a lista, remélem a 
következő hetekben is lesznek még 
jelentkezők.



Küldöttgyűlés 
2015. szeptember 15.

Beszámoló 2Összefoglalás
Összességében elmondható, hogy az elmúlt két lapszám ha komoly csú-

szások után is, de megjelent, az aktuális (első) lapszám szerkesztése rendben 
halad. A nyár folyamán lezajlott vezetőképző hasznos volt, a megszerzett 
tudást kamatoztatni fogom az újság szerkesztésénél. Nagy előrelépés tör-
tént az újság honlapjával, végre publikussá tehettük a címet és elkezdhetjük 
feltölteni tartalommal.

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat. Amennyiben bárkinek 
bármilyen kérdése vagy javaslata van, mindenre szívesen válaszolok szemé-
lyesen a keddi küldöttgyűlésen, telefonon vagy e-mailben.

Budapest, 2015. szeptember 12.
Saáry Ákos

főszerkesztő
Tétékás Nyúz

ELTE TTK HÖK
foszerkeszto@ttkhok.elte.hu

+36 30/430-5873

Honlap
Hosszú várakozás és csúszkálás 

után végre elkészült az újság hon-
lapja Fetter Dávid informatikus hat-
hatós közreműködésével. Az elmúlt 
félévben többször is nekifutottunk, 
majd hosszas egyeztetés, vitatkozás, 
kiabálás, egymás falhoz csapkodá-
sa után (najó, ilyesmire azért nem 
került sor) kialakult a weblap jelen-
legi formája, amelyet bárki megte-
kinthet a http://nyuz.elte.hu oldalon. 
Egyelőre még nincs feltöltve a teljes 
archívum, de folyamatban van az 
online újságok elkészítése és elér-
hetővé tétele. Az archívum mellett 
egyéb információkkal is találkozhat-
tok a szerkesztőség tagjairól és a 
nyereményjátékokról is.



 

ELTE TTK HÖK KÜLDÖTTGYŰLÉS 
Fetter Dávid, Informatikus 
2015.06.30 – 2015.09.06 

Kedves képviselők, tisztségviselők, érdeklődők! 

Ahogy a legutóbbi beszámolómban írtam, egy új időszak, így új design. Ehhez tartva magam, itt 
megkaphatjátok az összefoglalómat az elmúlt 2 hónapról, és lentebb megtaláljátok az időrendi 
bontásomat. Újításként bevezettem még, hogy a designbeli dolgokról képeket is kaptok (mi hogyan 
alakult). 
 A legutóbbi Küldöttgyűlés óta nagyon sok munka volt, amely félkészen állt bár, de nem volt időm 
akkor foglalkozni vele. Szerencsére a nyári szünetben volt időm foglalkozni a feladatokkal. Csaknek 
100%-osan áll a ttkhok.elte.hu designja, már csak két képet várok egy fotóstól, és máris élesedik. 
Elkészítettem egy gyengénlátóknak használandó designt is, és egy kattintással ezt elérhetik. 

Elvégeztem a nagy karbantartást, amelynek kimenetele sajnos nem várt dolgokkal kecsegtet. 
Minden gépen elvégeztem a frissítést, ahol kellett a rendszert töröltem és újratelepítettem. Sajnos 
azóta is kapom a visszajelzést, hogy lassúak a gépek, de úgy érzem ennél többet nem tehetek. (Én 
bármikor meglátogatom a kérdéses gépet, tűrhető sebességgel fut. El kell fogadni, hogy nem I7-es 
gépeink vannak.) 

A kioskokkal kapcsolatban sajnos nem történt előrelépés, mert bár nem informatikusi 
tevékenységeim, más egyetemmel kapcsolatos feladataim is voltak. Így bár a nyaramat az ELTÉn 
töltöttem, sajnos erre nem jutott időm. 

Rozi, az Északi Hallgatói Iroda fénymásolója egyelőre megfelelően működik. Egyetlen problémája, 
hogy a scannelést nem tudja elvégezni. Úgy vélem a törött Ethernet kábel lehet a hiba központi 
momentuma, így amint lesz időm az IIG közreműködésével szerzek megfelelő hosszúságú kábelt. 

Idén több probléma is adódott az évfolyamlistákkal. A tanári szakon külön lett kérve 6 lista, míg a 
végén kiderült, hogy egyetlen lista kell csak. Egyéb problémák is adódtak, de úgy érzem, hogy a 
szakterületi koordinátorok/szab elnökök sikeresen megoldották, bár erről visszajelzést nem 
kaptam. 

A leveleimet naponta többször olvastam, amikor lehetőségem volt rá. Egyedül a Gólyatábor ideje 
alatt nem voltam internet közelben, ekkor jeleztem, hogy valószínüleg nem leszek levelezés 
közelben, és telefonon tudnak elérni az emberek. 

Ezen kívül a napi rutinfeladatokat elvégeztem: felhasználók informálása, a ttkhok.elte.hu weboldal 
rendszeres frissítése, számítógépek karbantartása, néha kábelhuzigálás és egyéb problémák 
megoldása. Ezúton szeretném megköszönni mindazon tisztségviselőnek és képviselőnek a 
munkáját, akik segítettek abban, hogy a ttkhok.elte.hu weboldal mindig az aktuális adatokat és a 
legfrissebb híreket tartalmazza.  

 



 

Időrendi bontás 
Műszaki információk: 

2015.07.04 

A 2-es gépet átvizsgáltam. Nem volt szükség a rendszer újratelepítésre. Ez az a gép, amelynek 
szüksége van egy nagyon teljesítményű tápra, ugyanis a mostani nem képes meghajtani a 
videókártyáját, emiatt csak az integrált kártya működik. Emiatt szakadozik. 

Az elnökhelyettesi gépen nagyon kevés volt a szabad hely. A Tétékás Nyúz felhasználó Temp 
mappája 25Gb-ot foglalt, így azt itteni “tárolt fájlokat” töröltem. Így jelenleg a computer használata 
felgyorsult, és nem jelzi, hogy elfogyott a rendszer memória. A többi felhasználó adatait szintén 
átvizsgáltam és a felesleges dolgokat eltávolítottam. 

Az elnöki gépen semmi rendellenességet nem találtam. Működése megfelelő. Pár rendezést 
végeztem rajta, felszabadítva pár Gb tárhelyet. 

Az 5-ös gépen Lukács Károly tesztelt pár merevlemezt. Ennek köszönhetően korábban hibásnak hitt 
adattárolók újra használatba kerülhetnek. Egy 250Gb-os illetve egy 1,5Tb-os winchester került mint 
működő képes eszköz a szekrénybe. Később ezek használatba kerülnek.  

2015.07.05 

Az Északi Főgépet újratelepítettük, adatairól biztonsági mentést készítettünk. A legújabb Office 
2013 programot kapta meg. A teljesítményén észrevehető a javulás, remélhetőleg az új irodavezető 
gyorsabban, és hatékonyabban fog tudni rajta dolgozni. Lukács Károlynak ebben óriási szerepe 
volt, hiszen a munkafolyamat hajnal 4:20-kor kezdődött, és mire a végére értünk bealudtam, így Ő 
fejezte be a munkát. 

A Déli Hali 5 és 6-os gépét hosszas fáradalmak során sikerült újrainstallálni, és minden beállítást 
elvégezni. Probléma volt velük, hogy pendrive-ról nem akartak bootolni, de később beadták a 
derekukat. Sikerült rájönni, hogy a BIOS beállításokban van egy technikai csavar, illetve szükség 
volt egy másik pendrive-ra. Szeretnék köszönetet mondani Józsa Kornélnak, hogy tudott számomra 
adathordozót szolgáltatni. 

 

Szoftverek, hardverek: 
2015.07.04 - 2015.07.05 

Az IIG jóvoltából eredeti Windows 7 illetve az Office 2013 került az újrarakott gépekre. Ezeken kívül 
a fontosabb programok, TeamViewer (távoli asztal), Adobe Reader (PDF olvasó), SlySoft Virtual 
CloneDrive (Virtuális meghajtó) és Microsoft Security Essentials (Vírusírtó) lett telepítve. 

A TeamViewer új azonosítói a felhasználóba kerültek, így akik korábban is használták otthonról a 
gépet, azok továbbra is képesek lesznek a távolról ügyködni. 

2015.08.01 

Saáry Ákos jelezte, hogy hirtelen megszakadt a távoli asztal az Elnökhelyettesi géppel. Miután nem 
voltam bent, Józsa Kornél segítségével telefonon orvosoltuk a problémát. 
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Levelezés: 
2015.07.04 

Pintér Kornélia megválasztásával a titkári levelezést hozzákapcsoltam. A késés annak tudható be, 
hogy elfelejtettem, ezért sűrű elnézését kérem, mind a Küldöttgyűlésnek, mind a Titkár 
kisasszonynak. A levelezés beállítását és a listák használati utasítását elküldtem neki. 

2015.07.09 

Dukán András Ferenc jelezte, hogy a SOGo rendszerben felmerült egy hiba. Amennyiben több 
címzett van megadva, és így hozzáadunk egy Titkos másolatot, akkor a rendszer nem kezeli 
titkosként, hanem egyszerű címzettként. Tabajdi Péterrel teszteltük a hibát, majd jeleztük az IIG 
felé. 

2015.07.27 

Megkaptam a mentor.elte.hu alias kezelési jogát. Ezután megkértem a mentorokat, hogy adják 
meg a caesar azonosítójukat, hogy hozzá rendelhessem. 2-3 hét után mindenki megkapta a címét. 
Az, hogy mennyien és mennyire használják, számomra ismeretlen adat. 

2015.09.04 

Éjszaka küldtem a tisztségviselőknek egy levelet, hogy változtassák meg a fogadóóráik időpontját, 
ugyanis a jövőhéttől már meg kell tartani. Legközelebb kérném az Ellenőrző Bizottságot, hogy erre 
ne nekem kelljen felhívni a figyelmet! 

Levelezési listák: 
2015.07.30 

Megkértem a szakterületi koordinátorokat, hogy írják össze nekem, milyen levelezési listára van 
szükségük a gólyákhoz. Egy levélben leírtam milyen adatokra van szükségem. 

2015.08.03 

Az Listaüzemeltetőnek elküldtem a kívánt listákat. Hamarosan beélesednek. Erről a koordinátorok 
levélben fognak értesülni, és elkezdhetik az újdonsült hallgatókat felíratni a listákra. 

2015.08.05 

Emlékeztetőt küldtem a koordinátoroknak, hogy jelezzék, ha kimaradt volna egy lista. 48 órás 
haladékot adtam nekik, ezután maguknak kell megigényelni a lemaradt listákat. 

2015.08.31 

A régi levelezési listák (2004-2009) archívumát töröltettem, de mentése megtalálható lesz a 
mindenkori informatikusnál. Miáltal ezek a listák jó ideje nincsenek használatban, ésszerűnek 
tartottam ezt a lépést. Az IIG gyorsan, és készségesen segített ebben. 

 

Weboldalak: 
2015.07.04 

Előkészületnek lementettem a ttkhok.elte.hu, illetve a biosz.elte.hu szerver minden adatát, 
adatbázisát és fájljait. 
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Frissítettem a ttkhok.elte.hu CORE-ját. Ezzel együtt járt a weboldalon használatos modulok 
frissítése. Eleinte problémák merültek fel a short-url használatával, de a korábbi .htaccess fájl 
feltöltésével helyrehoztam. 

A biosz.elte.hu szerver magját is sikerült megújítani. Az ide tartozó oldalak és azok kiegészítői 
szintén frissítésre kerültek. Ide tartozik: matszacs.elte.hu, gyogymatekgt.elte.hu, biosz.elte.hu 
bodvarako.elte.hu, kornytud.elte.hu, eotvos5.elte.hu, jutker.elte.hu, nyiltnap.ttk.elte.hu, 
kemia.elte.hu, foldrajzosklub.elte.hu, len.elte.hu. A végén 11 oldal és körülbelül 30 modul kérte a 
frissítést. 

2015.07.05 

Frissítettem az alapítvany.elte.hu szerver minden oldalát, és moduljait. Az alapitvany.elte.hu 
szerver oldalai a felkeszito.elte.hu, alapitvany.elte.hu illetve a ttktamop.elte.hu. A frissítésnek hála 
elmondható, hogy az összes TTK HÖK-höz tartozó oldal friss CORE-t kapott.  

2015.07.07 

A nap délelőtti részén, internet hiányában papíron megterveztem a biosz.elte.hu oldal menü 
rendszerét. Miután délután sikerült hálózat közelébe jutnom, gyakorlatba is átültetnem. A 
hivatkozások tartalom híján a főoldalra mutattak. 

2015.07.09 

A biosz.elte.hu oldalra Nagy Anikó kérésére egy újabb menüpontot helyeztem el. Az új pont 
véleményem szerint egy fontos kapcsolat-felvételi rendszer része, így a “Kérdésem van!” címet 
kapta, és ebben kérdezhetnek a hallgatók a koordinátortól. Természetesen a hivatali címre mennek 
ki a levelek.  

2015.07.11 

Székely Gellért megkért, hogy az egyik hírt klónozzak egy menüpontba az eotvos5.elte.hu oldalon. 
Felhívtam a figyelmét, hogy legközelebb hogyan kell ezt megoldani, elkerülve a rekurziót. 

2015.07.13 

Irimi Alexandra és Kuti Péter jelezte, hogy a felkeszito.elte.hu oldalon nem működik az űrlapok 
conditionals-ja. Átvizsgálás során kiderült, hogy az oldal tetején volt egy slider, amely folyamatosan 
errorokat throw-olt. Miután a Nivo slider modult letiltottam, helyre állt az oldal működése. Az oldal 
új designjának készülése révén, nem fog hiányozni ez a modul. 

Kuti Péter jelezte, hogy nem működik megfelelőképpen a gyogymatekgt.elte.hu oldalon a 
szövegszerkesztő. Visszaállította a régi modult, azonban ez nem volt célravezető. Jelentése után 
visszatettem az új modult, és helyreállítottam a működését. 

2015.07.14 

Nagy Anikó kérésére létrehoztam két űrlapot a biosz.elte.hu oldalra. Ezeken a formokon lehet a 
jövőben jelentkezni a RuBiSCo csoportba tanárnak, illetve itt lehet jelezni, hogy mely tárgyak 
korrepetálására van igény. 

2015.07.16 

Megnyitott a biosz.elte.hu . A megújult design és a friss tartalmak mellett rengeteg kiegészítőt 
kapott az oldal, ami megkönnyíti a felhasználók és a látogatók munkáját. 
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2015.07.19 

Elkezdődött a nyuz.elte.hu designjának és flipbook adatainak integrálása. Enyhébb CSS 
módosításokat végeztem, és telefonon teszteltem az újságot.  

 

2015.07.24 

A ttkhok.elte.hu oldal designját közhírré tettem, és segítséget kértem. 

 

http://nyuz.elte.hu/


 

 

2015.07.25 

A nyuz.elte.hu oldalon sikerült elérnem, hogy a thumbok normálisan jelenjenek meg. 

2015.07.31 

Lukács Károly és Sárosdi Zsombor segítségével fejlesztettem a ttkhok.elte.hu új designját, illetve 
elindult a foldtud.elte.hu responsivitásának a beállítása is. Rengeteg terv került kiküldésre a 
tisztségviselőknek, válaszaik alapján az elkövetkező napokban igyekszem újabb designterveket 
készíteni. Erről levelet fogok küldeni a képviselőknek is. 

 

2015.08.04 
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Hoksza Zsolt segítségével elkészült a koncepció a ttkhok.elte.hu designjáról. Az ötleteket képekkel 
illusztrálva kiküldtük a tisztségviselőknek véleményezésre. Válaszokból kiindulva elkezdtem a kód 
legyártását. 

 

2015.08.05 

A ttkhok.elte.hu designját fejlesztettem. Illetve elkészítettem egy magas kontrasztú designt, amely 
azt a cél szolgálja, hogy a gyengénlátók is kényelmesen kezelhessék az oldalt. 

 

2015.08.06 

Az osztondij.elte.hu oldalt teljesen átadtam Balogh Dánielnek. Munkássága közben felmerült, hogy 
pár menüpontot még fel kéne vinni. Ezeket elvégeztem, majd észrevettem, hogy pár felirat angolul 
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található az oldalon, ezeket magyarítottam. A ttkhok.elte.hu oldalon az ösztöndíjak menüpontot 
beállítottam, hogy átirányítson erre az oldalra. 

2015.08.10 

Összeültem Saáry Ákossal, hogy a nyuz.elte.hu oldalát összerakjuk. Egy új designt építettünk ki, és 
elkezdtük tartalommal feltölteni. A jobb oldali widget menübe bekerült a legújabb Tétékás Nyúz 
címlapja, amelyre kattintva a saját flipbookunk jön elő.  

 

2015.08.13 

Székely Gellérttel összeültem az eotvos5.elte.hu oldalon elkészíteni az új jelentkezési felületet a 
XXIX. Eötvös 5km futóversenyhez. Ezt az ELTE részéről elvégeztük, már csak a BME Run csapatára 
kell várnunk, hogy további instrukciókkal lássanak el. Előre láthatólag szeptember 18.-án fogunk 
találkozni. 

2015.08.28 

A felkeszito.elte.hu oldalon több módosítást is kellett végezni. Ezt egy példán megmutatva Irimi 
Alexandrának, Ő csinálta. Egy oktató küldött magáról bemutatkozást, ennek a hivatkozását 
betettem a menüsorba, aminek hatására összeesett a menü. Ez a menü elődöm munkássága, és be 
kell valljam, nem a legjobban van megírva. A jövőben az oldal újulásakor biztosan lecserélésre 
kerül. Egyébként 20 perc munkájával sikerült helyreállítani a problémát. 

Saáry Ákos elküldte nekem a Gólyanyúzt, amelyből egy flipbookot készítettem. Ez már elérhető a 
nyuz.elte.hu oldalon. Egyéb módosítások is történtek az oldal kapcsán, lecserélésre került a 
favicon. 

2015.08.29 

A nyuz.elte.hu oldalon Saáry Ákos kérésére kisebb simításokat végeztem. Ide tartozik a betűtípus 
módosítása, a menürendszer designja és egy-két margóval kapcsolatos beálítás. 

 

http://ttkhok.elte.hu/
mailto:foszerkeszto@ttkhok.elte.hu
http://nyuz.elte.hu/
http://nyuz.elte.hu/category/archivum/
mailto:sportbiz@ttkhok.elte.hu
http://eotvos5.elte.hu/
http://felkeszito.elte.hu/
mailto:oktatas@alapitvany.elte.hu
mailto:oktatas@alapitvany.elte.hu
mailto:foszerkeszto@ttkhok.elte.hu
http://nyuz.elte.hu/2015/08/29/5100/
http://nyuz.elte.hu/
http://nyuz.elte.hu/
mailto:foszerkeszto@ttkhok.elte.hu


 

2015.09.04 

A nyuz.elte.hu oldalon sikerült elérnem, hogy az archivum egy új designt kapjon. Sok google árán, 
de rájöttem, hogy egy új template fájlt kell írni a kategóriáknak. Így már szépen tekinthetők meg a 
megjelent online számok. Egyelőre 2 újság van fent. 

 

 

 

Egyéb: 
2015.07.04 

Horváth Tamás megkért, hogy keressek elő egy papírt (gólyatábori pólók megrendelő lapjai). A kért 
papírokat bescanneltem és elküldtem a megfelelő e-mail címre. 

2015.07.06 - 2015.07.10 

Részt vettem az EHÖK 2015-ös Vezetőképzőjén. Sajnos informatikai szekció nem indult (továbbra 
sem), így Horváth Tamást helyettesítve a Gazdasági szekcióba lettem delegálva. Számomra teljesen 
új információkról hallottam, és kezdetben nagyon elveszett voltam. Az utolsó előtti nap végére 
azonban belejöttem, és úgy érzem, ha szükség lesz valaha a tanácsomra, akkor releváns 
információkkal tudok majd szolgálni a Gazdasági elnökhelyettesnek. Minden nap 20-40 perces 
telefonos konzultációt tartottam Tamással, tájékoztatva a szekciókban elhangzott információkról. 

2015.08.03 - 2015.08.04 

A gólyáknak való levélküldésben mint informatikus IS résztvettem. Több gond adódott a 
nyomtatókkal, amelyeket többé kevésbé sikerült elhárítanunk. Ezen kívül a “tömegnyomtatást” is 
segítettem a Hallgatói Alapítvány jóvoltából! 

2015.08.05 

 

http://nyuz.elte.hu/
mailto:gazdeh@ttkhok.elte.hu
mailto:gazdeh@ttkhok.elte.hu
http://alapitvany.elte.hu/


 

Az Eötvös Collégium választmányának egy üzenetben jeleztem, hogy nem épp célszerű mindenféle 
személyes adatokat bekérni GMAIL-es levelezésen keresztül. Javasoltam, hogy használják a Caesar 
klasztert, és felajánlottam a jövőbeni segítségem. 

2015.08.16 - 2015.08.19 

Részt vettem a GyógyMatek GT-ben, mint meghívott Informatikus. Felsőbb évesként a gólyákkal, és 
a szervezőkkel töltöttem a legtöbb időt, de amennyiben szükség volt informatikai segítségre, jelen 
voltam. A 3 nap alatt kétszer kellett a segítségem. 

2015.09.01 - 2015.09.05 

A beiratkozásokon, és a kritérium dolgozatok megírásán is részt vettem. Előbbi rendezvényen főleg 
a fénymásolás koordinálását és levezénylését végeztem, utóbbin mint felügyelő vettem részt. 
Külön köszönöm a meghívást Nagy Anikónak, hogy megkért beszéljek pár szót a gólyáknak az ELTE, 
illetve eduroam WIFI igényléséről. 

 

 

A következő egy hét eseményeit, illetve amit esetleg elfelejtettem leírni, szóban fogom 
kiegészíteni! Amennyiben kérdésed van a Küldöttgyűlésen felteheted, esetleg ha nem tudsz 
eljönni, a fogadóórámban, illetve e-mailen elérsz. 

Fetter Dávid 
TTK HÖK Informatikus 

informatikus@ttkhok.elte.hu 

 

http://honlap.eotvos.elte.hu/
http://gyogymatekgt.elte.hu/
mailto:bioszk@ttkhok.elte.hu


Mentorkoordinátori beszámoló 

2015.06.27 – 2015.09.10. 

Időrendi bontás 

Esemény Időpont 

Utólagos mentorképzés - kiválasztás 2015.07.03. 

Mentortábor 2015.07.24-26. 

Gólyatáborok 2015. augusztus 

Az események részletesebb kifejtése 

Utólagos mentorképzés - kiválasztás 

Az utólagos mentorképzés idén egyedül a biológia szakterületet érintette. Itt öt hely volt négy 

helyre. A kiválasztáskor egy napon történt a tesztek megírása, illetve  szóbeli is. A tesztek 

legtöbb esetben nem ütötték meg a 80%-ot, de ez előre várható volt a vizsgaidőszak UV 

hetén. Szerencsére azonban a hibák inkább hiányosságokban, semmint rossz válaszokban 

nyilvánultak meg, így a szóbelin mutatott elkötelezettséggel (és azzal, hogy a mentortábori 

tesztre készüljenek fel rendesen), beválogattunk négy embert, így teljessé téve a 

mentorgárdát. 

Mentortábor 

A mentortábor szervezése idén is embert próbáló munka volt, rengeteg mindent kellett 

csinálni, ám szerencsére még a nagyobb akadályokat is sikerrel vettük. 

Véleményem szerint nagyon jól sikerült a tábor, én nagyon jól éreztem magam és a 

helyszínen úgy láttam, mindenki más is. 

A tábor után megkértem a mentorokat, hogy az ilyenkor szokásos minőségbiztosítási 

kérdőívet töltsék ki, ennek a kiértékelése az alábbiakban látható. 

1) Mennyire voltál elégedett a kempinggel? 

Átlag: 8,06  Szórás: 1,53 

2) Mennyire voltál elégedett az étkezéssel? 

Átlag: 5,48 Szórás: 2,49 



Mentorkoordinátori beszámoló 

2015.06.27 – 2015.09.10. 

3) Mennyire érezted hangsúlyosnak a szakmaiságot? 

 

4) Hogy tetszettek az előadások? 

Átlag:  7,17 Szórás: 2,12 

5) Hogy tetszett a kincskereső? 

Átlag: 6,90 Szórás: 2,47 

6) Hogy tetszett az első esti vetélkedő? 

Átlag:  7,27 Szórás: 2,26 

7) Mi a véleményed az inverz túráról? 

 

8) Hogy tetszett a hajtás? 

Átlag:  8,28 Szórás:1,89 

9) Melyik feladat tetszett a legjobban? 

Ezt fölénnyel a fényképdokumentáció nyerte meg. 

10) Melyik feladat tetszett a legkevésbé? 

Gyakorlatilag ugyanannyian írták azt, hogy „nem volt ilyen”, „Lágymányos foglaló’, 

és hogy „kincskereső”. 

42% 

55% 

3% 

Egy próbát megért 

Tetszett 

Hülyeség volt 

87% 

3% 
10% 

Elég volt 

Túl sok volt 

Kevés volt 



Mentorkoordinátori beszámoló 

2015.06.27 – 2015.09.10. 

11) Mennyire érezted csapatépítőnek a tábort? 

Átlag:  8,45 Szórás: 1,71 

12) Mennyire tudtál más szakterületek mentoraival is megismerkedni? 

Átlag:  5,55 Szórás: 2,88 

13) Mennyire voltál megelégedve a szabadidő mennyiségével? 

 

Gólyatáborok 

Amennyit hallottam különböző személyektől, az alapján abszolút pozitív benyomásom 

keletkezett mindegyik táborról. A mentorok jól odatették magukat, megfelelően tudtak 

csapatot építeni és azt elvezetni. 

Zárszó 

Köszönöm szépen mind az 504 nap munkáját mindenkinek. Remélem, az utódom – bármelyik 

jelölt is lesz az – eredményesen tud majd együttműködni mind a Küldöttgyűléssel, mind a 

mentorokkal. 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat! 

Budapest 

2015.09.10. 

Török Mátyás 

mentorkoordinátor 

87% 

3% 
10% 

Elég volt 

Túl sok volt 

Kevés volt 



 

  Pintér Kornélia 

 

 

TITKÁRI BESZÁMOLÓ 

2015.06.05. – 2015.09.15. 

IDŐRENDI BONTÁS 

2015.06.05. – Rendkívüli Küldöttgyűlés 

2015.07.24-26. – Mentortábor 

2015.08.22-28. – Geo-Bio Gólyatábor 

2015.09.04-06. – Tanári Napok 

2015.09.07. – Választmány 

SZÖVEGES BESZÁMOLÓ 

A 06.05-én tartott rendkívüli küldöttgyűlés emlékeztetőjét megírtam a hanganyag kézhezvételét 

követően, az elkészült emlékeztető kiküldésre került. 

A küldöttgyűlést követően lezajlott az átadás – átvétel, megkaptam a TTK HÖK honlapjához 

és a titkári felhasználóhoz a hozzáférést. Felhasználómhoz a titkári levelezés hozzá lett 

1rendelve. A segítséget és útmutatást köszönöm Fetter Dávidnak .  

A nyár folyamán elsősorban mentori feladataimat végeztem. Részt vettem a mentortáborban és 

a Geo-Bio gólyatáborban, ahol a tanár szakos hallgatóknak előadást is tartottam. 

Szeptemberig a titkári levelezés, iktatás és egyéb teendők kezelésében közösen munkálkodtunk 

Őri Bálinttal, a folyamatban levő ügyek intézése miatt. Ennek keretein belül a kulcsfelvételi 

jogok és belépőkártyák frissítésre kerültek. 

Az iktatórendszerhez a felhasználómat most e héten kaptam meg, viszont egy sajnálatos hiba 

miatt a belépés nem lehetséges még. Ezt a közeljövőben orvosolni igyekszem. A sürgős 

iktatásokat Őri Bálint végezte el, akinek segítségét ezúton is köszönöm. 

A parkolási engedély igénylése megkezdődött a szeptemberrel, ezek feldolgozása folyamatos. 

Az igénylések mennyiségétől függően 1-3 naponta továbbítom ezeket az illetékeseknek.  

  



 

  Pintér Kornélia 

 

 

A Tanári Napok (szeptember 4-6.) alatt, míg mentori feladataimat tettem eleget, sok 

engedélykérelem érkezett be, ezeket 6-án este dolgoztam fel. Az e félévben leadott engedélyek 

2016. március 15-ig érvényesek, a honlapon az ezzel kapcsolatos frissítést elvégeztem. 

A félév első választmányi ülésén vezettem a jegyzőkönyvet és az emlékeztetőt szeptember 11-

én kiküldtem. 

 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, kérdéseket, észrevételeket szívesen fogadom 

személyesen, vagy bármely elérhetőségemen. 

Budapest, 

2015.09.12. 

Pintér Kornélia 

titkar@ttkhok.elte.hu 
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Biológia Szakterületi koordinátor – Beszámoló 

2015.06.30.-2015.09.11. 

 

Időrendi bontás 

 2015.06.30. Küldöttgyűlés 

 2015.07.02. Tanulmányi Csoport 

 2015.07.03. Mentorbeszélgetés 

 2015.07.08. Intézeti Tanács 

 2015.07.15. Kari Tanács 

 2015.07.24-2015.07.26. Mentortábor 

 2015.08.03. Borítékolás 

 2015.08.04. Gólyatábori megbeszélés 

 2015.08.07. Szakterületi Bizottsági ülés  

 2015.08.07. Gólyatalálkozó 

 2015.08.23. Gólyatalálkozó 

 2015.08.24.-2015.08.26. Gólyatábor 

 2015.08.31. MSc beiratkozás  

 2015.09.01. Kritériumdolgozat felügyelés 

 2015.09.03. BSc beiratkozás 

 2015.09.08. Szakterületi Bizottsági ülés   

 

Tevékenységek 

 
A küldöttgyűlés utáni első feladataim közé a mentorbeszélgetésen való részvétel volt, amit én személy 

szerint nagyon élveztem. Számomra érdekes volt látni, hogy az egyes mentorjelöltek hogyan 

reagálnának a különböző szituációkra. A nap végén szakterületünk további négy mentorral 

gazdagodott, így megkapva a lehetőséget, hogy a korábbi kiválasztott mentorok terheit lecsökkentsük.   

 

Ezután természetesen a mentortáborban is részt vettem, ahol megtartottam a szakos előadást biológia 

szakterületi mentorainknak. Fontosnak tartottam, hogy ne egy hagyományos előadás legyen, hanem 

inkább egy közös beszélgetés, amely során a mentorokkal ismertettem a legfontosabb változásokat a 

Biológia Intézetben és a 2015-ös mintatantervben, valamint meséltem arról, is hogy milyen programok 

várhatóak ősztől.    

 

A nyári szünet első hetétől kezdve Fetter Dáviddal elkezdtük felújítani a biosz.elte.hu-t, így hamar és 

friss információkkal ellátva elérhetővé vált újból a honlap. Célunk ezzel az volt, hogy minden fontos 

tudnivaló egy helyen összegyűjtve könnyedén elérhető legyen, mindenki számára. Az eddigi hallgatói 

visszajelzések pozitívak a honlapról, aminek kifejezetten örülünk.  

 

A ponthatárok kihirdetése előtt létrehoztam a 2015-ös gólyacsoportot, amit próbáltunk minél több 

felületen (e-mail, felvételi értesítés, Facebook oldal, honlap) hirdetni. Eleinte nagyon kevesen 

csatlakoztak, de ahogy közeledtünk a szeptember felé egyre több lett az elsőévesek száma.  

A felvételivel kapcsolatos teendőim közé tarozott még a gólyakisokos Biológia Szakterületéhez köthető 



tartalom frissítése, illetve a Tétékás Gólyanyúzba való biológia szakterületi cikk megírása. 

Mindkettőnek próbáltam minél gyorsabban eleget tenni, valamint segítettem a felvételi értesítések 

borítékolásban is. Ezenfelül két gólyatalálkozón is részt vettem, ahol bemutatkoztunk az újonnan 

felvetteknek. Én úgy láttam, hogy mindenki élvezte a találkozót, így várható volt ennek a folytatása. 

Sajnos csak két gólyatalálkozón tudtam részt venni. Természetesen a gólyatáborba is ellátogattam, 

ahol a szakos nap lebonyolításában vettem részt, így emiatt az azt megelőző szakos napot érintő 

gólyatábori megbeszélésen is jelen voltam.  Ezen a napon a mentorokkal bemutatkoztunk, bemutattuk 

a hallgatói életet szakterületünkön, programokat ajánlottunk, és játékos ismerkedést tartottunk kisebb 

csoportokban.  A mentorbeosztást a kritériumdolgozatok előtti napon elkészítettem, így a mentorok 

szeptember első napján a többi gólyáikkal is megismerkedhettek, és segíthettek a tárgyfelvételnél.  

 

Az év elején segítettem az MSc-s és BSc-s beiratkozásoknál, utóbbin előadásra is sor került. 

Felügyeltem a kémia és biológia kritériumdolgozatoknál, illetve javítottam biológia dolgozatokat is.  

 

A júniusi küldöttgyűlés óta két Szakterületi Bizottsági ülésre került sor. Az első ülésre azért került sor, 

hogy kinevezzük a RuBiSCo koordinátorát, ezt a pozíciót azóta Fetter Dávid tölti be, aki jól halad a 

munkájával. A szeptemberi ülésen sok mindenről szó eset, ezek közé tartozik a biológia SzaB 

ügyrendének módosítása, amely több szempontból is szorult a különböző változásokra. Ezenkívül 

kineveztük BReKi koordinátornak Bohár Balázst, aki ismertette is a tervezett programokat. Aznap szóba 

került még a bevonó SzaCs és a gólyaavató megszervezése is, mindkettőt szeptember - október tájékán 

szeretnénk megszervezni. Nagy örömömre a szeptemberi ülésen sokan részt vettek, közöttük egy 

elsőéves is, így ki tudok kérni az ő véleményét, amely nagyon hasznosnak bizonyul a szervezés során.  

 

A delegáltságaimnak eleget tettem, részt vettem az Intézeti Tanácson és Kari Tanácson is. Sajnálatos 

módon le kellett mondanom az IT és KT delegáltságról, amelynek oka az, hogy ütközik az egyik 

órámmal. Viszont hamar találtunk egy újabb jelöltet mindkét tanácsba.  

 

A levélre és Facebook üzenetre igyekszek mindig azonnal vagy még aznap válaszolni, és a felmerülő 

különböző problémákra megoldást találni. Folyamatosan hirdetem a különböző programokat, illetve 

próbálom a hallgatótársaimat minél jobban tájékoztatni az egyetemet és tanulmányaikat érintő 

eseményekről. A szerdai fogadóórámat megtartottam.   

 

Végül megszeretném köszönni a mentorok és a Szakterületi Csoport tagjainak a segítségüket!  

 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat!  

 

Szívesen válaszolok bármelyik kérdésre, tehát nyugodtan keress fel, akármilyen kommunikációs 

csatornán keresztül!  

 

Budapest, 2015.09.11. 

 

 

   

 

   Nagy Anikó Zsuzsanna 

Biológia Szakterületi Koordinátor 

ELTE TTK HÖK 

bioszk@ttkhok.elte.hu 

mailto:bioszk@ttkhok.elte.hu


 

  

 
 

Időrendi bontás 

 Augusztus 22. Véglegesítő gólyatábori megbeszélés 

 Augusztus 23-28. Fizikus gólyatábor 

 Szeptember 2.  Kritériumdolgozatok, közös tárgyfelvétel 

 Szeptember 4. Beiratkozás, szakos előadás, ünnepélyes kézfogó 

 Szeptember 7. Választmány 

 Szeptember  10. Fizikus gólyameeting 

 

Gólyatábor 

A szakterület életében jelentős változásokat hozott idén a gólyatábor. A 30 éves 

hagyományokkal rendelkező vándortábor jelleget felváltotta az egy helyszínes, ifjúsági táborban 

való sátrazás. A táborhelyszínek és a tábor hosszának csökkenésén kívűl a programok választéka 

is módosult, bővült: a túrázás mellett nagyobb hangsúly került a csapatépítő játékokra. Az 

időjárással is szerencsénk volt, viszont úgy gondolom, hogy a megfelelő körülmények is 

hozzájárultak ahhoz, hogy egy gólya sem ment haza hamarabb, mint tervezte. Bár a 

változtatások hallatán oktatói és szervezői részről is lehetett elfordulást tapasztalni, sőt a 

gólyatábor nevét is meg kellett változtatni, úgy látom, hogy ez egy szükséges lépés volt abba az 

irányba, hogy még több gólya vegyen részt a jövőben és még jobban érezze magát. 

 

Általános feladatok 

Az elmúlt időszak főszereplői a gólyák voltak. Elkészítettem a facebook-os gólyacsoportot és a  

levelezőlistákat, amelyen folyamatosan tájékoztattam őket, illetve megírtam a Tétékás Nyúz 

nekik szánt számába a fizika szakterület cikkét. A gólyatáborban és a beiratkozás napján 

tartottam egy rövid bemutatót a fizika szakterültről. Gólyatábor után elvégeztem a 

mentorbeosztást, ami nálunk egy többlépcsős rendszerként működik: a gólyák választhatnak 

Fizika szakterületi koordinátor                      

beszámolója  

2015. június 30.– 2015. szeptember 15. 



mentort a gólyatáborban; aki nem jött el vagy módosítani szeretne, választhat online; aki nem 

dönt, azt beosztjuk valakihez. Több mint 70% választott valamilyen formában és sikerült úgy 

beosztani, hogy mindenki a számára szimpatikus mentorhoz kerüljön, mégis a mentorok kb 

ugyanannyi gólyát kapjanak. A mentorcsapat úgy gondolom jól végzi a dolgát, a 

kritériumdolgozatokért felelős oktató is meg volt elégedve velük és megköszönte a mentorok, 

illetve a HÖK segítségét a lebonyolításban. A gólyatábor óta minden héten megrendezésre 

került egy-két gólyatalálkozó és előreláthatólag ez így is lesz szeptember során.  

Ezek mellett a folyamatosan figyeltem a postaládámat és a facebook csoportokat, 

szeptembertől általában egy napon belül válaszoltam a levelekre.  A tájékoztatókat, amikre a 

többi tisztségviselő felhívta a figyelmet kiküldtem a levelezőlistákra és megosztottam a 

megfelelő csoportban, vagy szükség esetén a szakterület oldalán. Sok megkeresés érkezett 

oktatók részéről, hogy továbbítsak speci ajánlókat, így felmerült a gondolat, hogy ezeket 

tömbösíteni kellene, mivel jelezték, hogy túl sok levelet kapnak tárgyfelvétel során.  

Végezetül örömmel mondhatom el, hogy a Hallgatói Önkormányzatot népszerűsítő akár 

központi, akár szakterületi előadások betöltötték szerepüket, ugyanis voltak gólyák, akik 

jelezték, hogy a későbbiekben tevékenykedni szeretnének a HÖK-ben. 

 

Budapest 

2015.09.12. 
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ELTE TTK HÖK 

KÜLDÖTTGYŰLÉSI BESZÁMOLÓ 

FÖLDRAJZ-, ÉS FÖLDTUDOMÁNYI SZAKTERÜLETI 

KOORDINÁTOR 

RÉTHY MIKLÓS ANDRÁS 

2015.06.30. – 2015.09.12. 

IDŐRENDI BONTÁS:   

2015.06.30. Küldöttgyűlés 

2015.07.24-26. Mentortábor 

2015.07.27. Szakterületi Csoportülés 

2015.08.18. Földes Gólya-Mentor Találkozó 

2015.08.22-28. Gólyatábor 

2015.08.31. MSc beiratkozás 

2015.09.04. BSc Beiratkozás 

2015.09.04. Szakterületi Csoportülés 

2015.09.07. Választmány 

ÁLTALÁNOS TEENDŐK 

A lehetőségekhez képest elérhető voltam, kivétel egy iskolai elfoglaltságból eredő külföldi 

utam, amit jeleztem előre, az e-mailekre, telefonos megkeresésekre válaszoltam, a gólyák 

felvételével most több megkeresés érkezett felém, mint szokott, legjobb tudásom szerint 

igyekeztem válaszolni. Első fogadóórámat a félévben megtartottam, az időpontot a félév 

további részére fixáltam. Részt vettem a mentortáborban, utolsó fázisa volt ez a mentorok 

képzésének; részt vettem a beiratkozásokon is, valamint a félév első választmányi ülésén. 

SZAKTERÜLETI CSOPORT 

A nyári szakterületi csoportülésen a gólya-mentor találkozó részleteit vitattuk meg, míg a 

szeptember 4-i csoportülésen a következő egy-két hónapra tervezett (játékest, kirándulás, 

gólyaavató) szakterületi programokat beszéltük meg. 



GÓLYÁK 

A gólyák számára létrehoztam a facebook-csoportokat, melyeket igyekszem moderálni, nagy 

segítségem van itt a mentorok személyeiben, akik segítenek azonnal megosztani a naprakész 

információkat, és válaszolni a kérdésekre. Az informatikus által létrehozott gólyalistát 

használom a szakterületi információk közlésére, a Gólyanyúzba megírtam a gólyáknak szánt 

szakterületről szóló cikket, a beiratkozáson beszéltem a szakterületről. 

A szakterület szervezett egy gólya-mentor találkozót, melyet a vártnál nagyobb érdeklődés 

kísért, közel 100 gólya jelent meg az egyetemre tervezett rendezvényen, úgy érzem, sikerült 

néhány hasznos információt átadni, ami az egyetemkezdésnél jól jöhet a gólyáknak, és 

sikerült kezelni a helyzetet annak ellenére, hogy jóval kevesebb résztvevőre számítottunk, a 

rendezvény nagyjából koherens egészet alkotott, részét képezte a tájékoztatás, egy-két 

ismerkedős játék, valamint az egyetemen való körbevezetés. A bátrabbak ezután könnyedebb 

formában folytatták az ismerkedést a mentorokkal az egyetemen, és azon kívül. 

Minden szakterület életében fontos a gólyák megfelelő integrációja, hiszen ők képzik a 

közösség leglelkesebb tagjait, belőlük lesznek a jövő közéletben is aktív szereplői. A 

szakterületen igyekszünk a legjobban kezelni ezt a helyzetet, és jó példát mutatni, amiből 

láthatják, hogy megéri ehhez a közösséghez tartozni, azt gondolom, eddig jól teljesítünk, már 

vannak lelkes érdeklődők, a mentorgárdával ebből a szempontból is elégedett vagyok. 

GÓLYATÁBOR 

A gólyatábor is rendben lezajlott, ugyan kisebb volt az érdeklődés, mint az megszokott, de a 

hangulat az új szabályozások mellett is remek volt. Csapatvezetői feladatom mellett a szakos 

napon igyekeztem megfelelően átadni a legfontosabb ismereteket a szakterületet illetően, 

valamint népszerűsíteni az egyetemet, és a HÖK-öt, a gólyák számára intézetünk oktatói is 

tartottak tájékoztató előadást/beszélgetést. 

MENTOROK 

A mentorok megfelelően végzik a munkájukat, a párosok kiegészítik egymást; ahol 

szükséges, egymást is helyettesítik éles helyzetben (pl. gólyatábori szituációk, tárgyfelvétel). 

Segítségükkel lezajlottak a közös tárgyfelvételek, valamint a beiratkozásokon is jól 

teljesítettek, jelenleg ők képzik a szakterület magját, mint az a szakterületi csoportülések 

részvételén is látszik. A gólyatáborok során sem merült fel súlyos probléma, a rájuk bízott 

feladatra alkalmasnak bizonyultak a gyakorlatban is, összességében elégedett vagyok a 



munkájukkal. Szeretném kiemelni a szakos mentorfelelősöket, akik érzésem szerint nagyon 

jól végezték munkájukat a képzés során. 

EGYÉB 

Jelenleg a szakterületi programok tervezése, szervezése zajlik, a gólyaavató, és a félév első 

földes játékestje a következő programok, amiket meg kell szervezni. Jöttek megkeresések az 

utódlásommal kapcsolatban, egyelőre még az érdeklődés fázisában áll ez a dolog. 

Tervezésben van a hagyományos szakterületi közéleti bevonó is, remélhetőleg sokan jönnek 

majd. 

 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat! Amennyiben kérdésed, észrevételed lenne, 

keress fel a foldtudszk()ttkhok.elte.hu e-mail címen, vagy személyesen.   

Réthy Miklós András 

Földrajz-, és földtudományi szakterületi koordinátor 

ELTE TTK HÖK 
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Záró beszámoló 
Kémia Szakterületi Koordinátor 

ELTE TTK HÖK 
2015. június 30.– 2015. szeptember 15. 

  

Időrendi bontás 

 

2015.07.01. ELTE EHÖK Alakuló Küldöttgyűlés 
2015.07.03. Utódképzés 

2015.07.06.-07.10. ELTE EHÖK Vezetőképző 
2015.07.25.-07.26. Mentortábor 
2015.08.17.-08.22. Kémia Gólyatábor 

2015.09.03. Kémia SZAB 
2015.09.03-04. Beiratkozás 

2015.09.09. EHSZÖB ülés 
2015.09.09. Intézeti Tanács 
 

 
Szöveges beszámoló 

 
Habár az időrendi bontásból nem látszik, rengeteg teendővel szolgált az idei nyár. Ez főként annak 
volt köszönhető, hogy a szakterületi koordinátor munkája mellett az ösztöndíjas biztos munkáját is 

elláttam. 
A nyár első fontos eseménye az EHÖK Vezetőképző volt, ahol a szociális szekcióban vettem részt, 

amelynek során kidolgozásra került az új rendszeres szociális ösztöndíj pályázati-  és 
igazolásrendszere. Úgy gondolom, hogy megfelelően képviseltem a TTK-s érdekeket, és mind saját 
szempontból, mind általánosan is egy jó rendszert sikerült kidolgozni.  

A nyár következő feladatai ismét az ösztöndíjakhoz köthetőek. Először elkészítettem a 
keretbeszámolót a tavaszi félév ösztöndíj kereteiről és költésekről, ezt a levelező listán 

olvashattátok. Ezután a honlapon a tisztségviselői ösztöndíjak menüpont, és az előbbiek leírását 
frissítettem.  
A felvételi ponthatárok kihirdetése előtt megcsináltam az idei gólyaévfolyam számára az 

évfolyamcsoportjukat, majd miután elkészültek a levlistáik és megkaptam az e-mail címeket, azokat 
is elkészítettem. A gólyákkal kapcsolatban még megírtam a kémiás és ösztöndíjas cikket a 

Gólyanyúzba, illetve a honlapon található gólyakisokos rám eső részét is frissítettem. 
A mentortáborba egy napos késéssel tudtam csak lemenni a diplomaosztó ünnepség miatt. Itt 
tartottam egy előadást az ösztöndíjváltozásokról illetve vezettem a kémiás csapatot. 

Augusztusban elkezdtem a saját ösztöndíjaink pályázati kiírásának felülvizsgálatát, majd 
módosítását. Így most az összes egyszeri pályázat kiírása frissült, illetve bővült egy új ösztöndíjjal,  

ami az egyszeri közéleti ösztöndíj, ez a KHTEÖ helyére kerül bevezetésre. A rendszeres 
ösztöndíjak közül a legnagyobb változás a tudományos ösztöndíjnál tapasztalható, hiszen itt is a 
tavasz folyamán kidolgozott új pontrendszer lesz, és nem pályázhatnak doktoranduszhallgatók. A 

sport és közéleti ösztöndíj kiírásában csak kisebb változtatások történtek. Így elmondhatjuk, hogy 
minden ösztöndíjunk megújult egy picikét.  Az összes pályázat időben bekerült a Neptunba, kisebb 

fennakadásokkal, de elindult a pályázás. 
A kémia gólyatáborban, mint csapatvezető vettem részt, illetve megtartottam a szokásos előadást az 
elsőéveseknek, hogy mi vár rájuk az első félév során. 
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A beiratkozásokon előadást tartottam az ösztöndíjakról az első éves hallgatók számára, sajnos a z 

osztatlanos beiratkozáson nem tudtam megjelenni. Ezen felül a kémia BSc beiratkozáson a szakról 
is tartottam egy rövid bemutatást. 
 

Általános feladatok 
 

Általános teendőimet legjobb tudásom szerint elláttam. A levelező listákat és a Facebook-os 
csoportokat napi rendszerességgel néztem és próbáltam frissíteni. Az utóbbi időszakban napi 2-2,5 
órát töltök levelezéssel, és a Hallgatói Fórum kezelésével, hogy a hallgatóknak minél 

gördülékenyebben menjen a pályázási időszak. 
 

Delegáltságok 
 
Legutóbbi küldött gyűlés óta, mint delegált jelen voltam az ELTE HÖK alakuló küldöttgyűlésén. 

Illetve az EHSZÖB és a Kémia IT ülésein is részt vettem.  
 

Záró gondolatok 
 

Majdnem másfél évet tölthettem el, mint kémia szakterületi koordinátor. Ezalatt az idő alatt nagyon sok 
tapasztalatot szerezhettem, amit később kamatoztatni tudok. Anno egy épülgető szakterületet vehettem 

át Gábortól – hozzáteszem, hogy remek alap volt – amit ezután sikerült csúcsra járatni. Úgy gondolom, 

nagyon jó munkát végeztem az elmúlt másfél év során, ami természetesen nem ment volna a szakterület 
nélkül, ezért külön köszönet jár nekik.  

Remélem ezután is példakép lehet a kémia szakterület mind munkamorálja, mind sikerei alapján. 
 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, ha kérdésed van, keress meg e-mailben vagy akár 
személyesen.  

 

 

 
 

Balogh Dániel 
Kémia Szakterületi Koordinátor 

ELTE TTK HÖK 
kemiaszk@ttkhok.elte.hu 

mailto:kemiaszk@ttkhok.elte.hu
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Beszá molo  
Fá ki Anná, Mátemátiká szákterü leti koordiná tor 

2015. jü niüs 25. – 2015. szeptember 10. 

Időrendi bontás 
 07.05. GyógyMatek GT | Szervezői találkozó 

 07.06.- 07.08 Vezető képző 

 07.23. Menior párosítás 

 07.24.- 07.26 Mentortábor 

 07.30. GyógyMatek GT | Filmforgatás 

 07.31. GyógyMatek GT | Önkéntes nap 

 08.03. Borítékolás 

 08.06. Postázás 

 08.08.- 08.09. GyógyMatek GT | Camp 

 08.10.- 08.13. GyógyMatek GT | Főszervezői megbeszélések 

 08.14. GyógyMatek GT | Dekornap 

 08.15.- 08.19. GyógyMatek GT 

 08.31. MASZAT (kritérium tárgyra való felkészítés) 

 09.01. Intézeti köszöntő 

 09.02. Közös tárgyfelvétel 

Campus Discovery 

 09.03. Beiratkozás 

GyógyMatek GT | Kocsmatúra 

 09.07. Választmány 

 09.10. Intézeti Tanács 

 09.15. Küldöttgyűlés 

MATSZACS aktivitás 

Mentorrendszer 
Mind a gólyatáborban, mind a regisztrációs héten nagyon jól teljesítettek a mentorok. Én főként ez 

utóbbit láttam. Az oktatóktól sok pozitív visszajelzést kaptam többek között, hogy mennyire 

fegyelmezetten viselkedtek a kritérium dolgozatok felügyelésénél. Ez alatt a többiek a 3. emeleti 

géptermekben készítették elő a közös tárgyfelvételt, ami szintén jól sikerült. Az elején a gépek lassú 
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beindulása miatt egy 10 percet csúsztunk, de az utolsó csapat már ezt is behozta, így időben el tudtuk 

kezdeni a Campus Discoveryt. Ezt követően másnap a beiratkozások is rendben lementek. Ezúton is 

köszönöm minden mentor segítségét, főleg a tanárszakos mentorokét, akik nem csak ezeken a 

programokon, de máshol is szépen helyt álltak. 

Rendezvények 

MASZAT 

Augusztus 31-én került sor az idei év első MASZAT-jára. Három kis termet töltöttek meg a gólyák, 

ami körülbelül 70 főt jelent. 6 ember tartotta meg a kb 2 órás gyakorlás, ezt ezúton is köszönöm nekik. 

Az évközi korrepetitorok és időpontok még nincsenek tisztázva és sajnos jelenleg olyan ember sincs, 

aki ezt szívesen összefogná, így idén is nehézkes lesz a MASZAT rendes beindulása. 

Intézeti köszöntő 

Erre az eseményre sajnos csak 30-35 gólya jött el, mert csak olyan napra tudtuk tenni, amikor nem 

volt hivatalos kötelező program, valamint kicsit későn kezdtük el az időpontját hirdetetni. Az 

Matematikai Intézet igazgatója és oktatási igazgatóhelyettese tartottak egy-egy rövid 

köszöntőt/előadást, majd én magam hallgatói életet mutattam be röviden. 

Campus Discovery 

A regisztrációs hét szerda délutánján vezettük körbe a kampuszon az elsőéveseket. 6 állomás volt, ahol 

20-20 percet töltött minden csapat. Csúszás nélkül sikerült végig csinálni a programot, így nem 

húzódott el sokáig és végig tudták élvezni a gólyák. Visszajelzések alapján ezt a programot továbbra is 

érdemes megtartanunk. A szervezés összefogását köszönöm Timinek és Alexnák. 

Kocsmatúra 

Idén is megrendezésre került a GyógyMatek Kocsmatúra. Összesen 338-an váltottak rá karszalagot, 

ami csak kicsivel marad el tavalyitól. Azt sajnos nem mondhatjuk el, hogy tökéletesen ment minden, 

mert az egyik kocsmánál kihívták a rendőrséget, de komolyabb bonyodalom ott se történt. A túra vége 

az R33-ban ért véget, ahol sok panasz érkezett arra, hogy egyre drágább a hely, így jövőre át kell 

gondolni más alternatívát is. Az eseményt sikerült pluszosan zárni, és a szervezést nagyon köszönöm 

Horváth Lucának és Herpai Júliának valamint a jegyárusításban nyújtott segítséget Katona Ricsinek és 

Zatykó Nórinak. 

GyógyMatek GT 

A gólyatáborról csak röviden, azon eseményekről szeretnék beszámolni, amik nem, mint főszervező, 

hanem mint szacskó köthetőek hozzám. Ez pedig nem más volt, mint a sportnap előtti előadások. 

Matek részről Simon Péter tanár úr tartott egy 20 perces előadást a tanulmányok kapcsán, amit a tanár 

úr stílusának köszönhetően élveztek a gólyák. Ezt követően Hoksza Zsolt egy pár percben beszélt a 

HÖK-röl majd röviden meséltem én is hallgatói életről. Örömmel fogadtam utána, hogy volt olyan 
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gólya, aki már ott elkezdett érdeklődni az ez irányú tevékenységek iránt. A gólyatáborról hosszabb 

beszámolót, mint főszervezők készítünk, amint a feedback-ek eredményei is meglesznek. 

Tisztségviselői aktivitás 
Tisztségviselőként igyekeztem a TTK HÖK és a MATSZACS segítségére lenni, amiben csak 

tudtam. 

Rutin feladatok, delegáltságok 
A mindennapos rutinfeladatokat igyekeztem ellátni, napi szinten olvasom az e-maileket és 

mindre maximum egy-két napon belül próbálok válaszolni. Választmányi és Intézeti Tanács 

delegáltságaimat kivétel nélkül betöltöttem, fogadóóráim időpontját a honlapon már jeleztem. 

Hosszas gondolkodás után végül úgy döntöttem, hogy a 15-i Küldöttgyűlés kezdetével a 

tisztségemről lemondok, ugyanis remélhetőleg az utolsó évemet töltöm ezen a szakon, így a 

tanulmányaimra szeretnék koncentrálni. Nagyon sok élménnyel és tapasztalattal lettem 

gazdagabb, így mindenkinek köszönöm a közös munkát. Egy „utódjelölt” van jelenleg és 

emiatt jövő héten szeretnénk tartani egy SzaB-ot, aminek az időpontja hamarosan pontos lesz.  

Bármilyen kérdést, észrevételt szívesen fogadok! 

2015. szeptember 10. Fáki Anna 

matekszk@ttkhok.elte.hu 

70/605-7631 

mailto:matekszk@ttkhok.elte.hu


 

Beszámoló 
 

 

 

 

 

Sudár Mariann 

ELTE TTK HÖK Tanárképzési  

Szakterületi Koordinátor 

2015.06.30-09.15. 

  



 

Időrendi beosztás: 

 

2015.07.01 Műhely megbeszélés (TKK) 

2015. 07. 06-10. Vezető képző 

2015.07.24-26. Mentortábor  

2015.08.15-19. GyógyMatek GT 

2015.08.23-28. Fizikus Gólyatábor 

2015.08.28. Tanárképzési Bizottsági Ülés 

2015.08.31. Osztatlan tanárszakosok beiratkoztatása 

2015.08.31-09.03. Regisztrációs hét feladatai, Tanári Napok tábor előkészítése, Szervezői 

megbeszélések 

2015.09.04-06. Tanári Napok 

 

 

Műhely megbeszélés (TKK) 

Az előző beszámolómban is említettem, hogy megkezdődtek a megbeszélések az osztatlan 

tanárszakos hallgatók rövid iskolai gyakorlatának órarendbe illeszthetőségére vonatkozóan. Ezen 

a megbeszélésen folytattuk. Megállapodtunk, kb 7 db “ötletbe”, amik eddig felmerültek, 

előnyöket- hátrányokat vitattuk. Végül, arra jutottunk, hogy szeptemberben szélesebb körben is 

ki kell kérni a hallgatók véleményét az összeszedett “ötletekről”. Ennek pontos módja és 

kivitelezése jelenleg megbeszélés alatt áll.  

 

Vezetőképző 

A vezető képzőn én a tanárképzési szekcióban vettem részt. Idén szervezték, meg először ezt a 

szekciót. Nagy Anettel az HÖK Tanárképzési Referensének vezetésével, próbáltunk összeszedni 

és megoldani a tanárképzés jelenlegi problémáit. Azt gondolom, hogy sok ötlet született, de 

nagyban megnehezítette, hogy a tanárképzésben érintett karok közül csak kettő olyan 

tisztségviselő vett részt a szekcióban (beleértve magamat is), aki ténylegesen érdekelt ebben a 

szekcióban. Az egyik nap közös szekciónk volt a tanulmányisokkal, ez hasznos volt, mert így ők 

is beleláthattak az osztatlanosokat érintő hátrányokba, mint például a tanulmányi ösztöndíjak 

esetében. A tábor alatt részt vettem egy Érzékenyítő programon is.  



 

Mentor tábor 

A tanáris mentorokat vetettünk Anettal közösen a táborban. Itt újra írták a mentor tesztet, és 

minden mentorunk sikeresen vette az akadályt. 

 

Tanárképzési Bizottsági ülés 

Az ülésen beszéltünk újra a Rövid iskolai gyakorlatról, melyik karon melyik lehetőség lenne a 

legkedvezőbb a hallgatók számára.  Illetve tárgyaltuk a félév mentét.  

 

Beiratkozás 

A beiratkozás elé szerveztünk egy közös tárgy felvételt a gólyáknak, itt a mentorok segített.  A 

beiratkozás után, mondtam párszót a szakterületről.  

 

Regisztrációs hét 

Külön szakterületi programunk nem volt, de minden mentorunk ment, a gólyákkal együtt az 

egyes szakterületek eseményeire. Szerettem volna minél többön ott lenni, de ez nehéz feladatnak 

bizonyult, minden mással összeegyeztetni, mivel közben a Tanári Napok tábort készítettük elő. 

Ezen a héten több szervezői megbeszélés is volt.  

 

Táborok 

Augusztusban részt vettem a GyógyMatek GT-ben és a Fizikus gólyatáborban is. Szerettem 

volna, ha a másik kettőbe is sikerül eljutnom, de ez lehetetlen volt. Sajnos a fizikásban nem 

voltak osztatlan tanáris gólyák, de a Gyógymatekben igyekeztem minden hozzám intézett 

kérdésre válaszolni.  

Tanári Napok, a tábor közös szervezés volt az IK HÖK-kel. Ezt immáron harmadik éve került 

megrendezésre. Az eddigi, nem hivatalos visszajelzések alapján pozitívan 

sikerült a tábor. Legalábbis a gólyák nem érzékelték, a tábor fiatalságából 

fakadó szervezői rutintalanságokat. Úgy gondolom ez a szervezők 

lelkesedésének volt köszönhető. Igyekszünk összegyűjteni a táborral 

kapcsolatos idei tapasztalatokat és mindent megtenni, hogy javítsunk 

a hiányosságokon, közben pedig a jó dolgokat megőrizzük.  

 



Általános feladatok 

Általános feladataimat, a tőlem telhető legjobban igyekeztem ellátni. A levelezési listákat és 

facebook csoportokat napirenszerességgel próbáltam nézni és frissíteni. Fogadó óráimat kiírtam 

és szept. 7.ei héten egyet meg is tartottam. 

 

Delegáltságok 

A nyáron tartott Kari Tanácson sajnos nem tudtam részt venni és szeptembertől lemondtam erről 

a delegáltságomról, órarendi ütközés végett. Egyéb delegáltságaimnak maradéktalanul eleget 

tettem. 

 

 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolóm, ha kérdésed van, keress e-mail-en, vagy személyesen 

a fogadóórámon. 

 

 

 

 

 

       Sudár Mariann 

       Tanárképzési Szakterületi Koordinátor 

ELTE TTK HÖK 

        tanarszk@ttkhok.elte.hu 

2015. szeptember 12. 

mailto:tanarszk@ttkhok.elte.hu


ELTE TTK 

HALLGATÓI ÖNKORMÁNYZAT  

Ellenőrző Bizottság 
 

BBeesszzáámmoollóó  aa  22001155..  sszzeepptteemmbbeerr  1155--ii  KKüüllddööttttggyyűűllééssrree  
 

A nyár folyamán napi teendőnk kevés akadt, a Szakterületi Bizottságok is ritkán 

üléseztek. 

 

Lemondások 

A sok lemondás nyomonkövetésének segítésében szeretnénk ezúton köszönetet 

mondani Dukán András Ferenc (volt) Alapítványi kuratóriumi elnöknek, hogy 

összegyűjtötte személyesen a lemondásokat, és nem nekünk kellett a sok e-mailt 

végigolvasnunk. 

 

Személyi bontás: 

Őri Bálint: 

● Július elején Nagy Gergellyel közösen szállítottuk a HÖK logójával ellátott 

pólókat az elkészítés helyére, majd az egyetemre, ahol egy kivétellel mindet 

átvették már megrendelőik. 

● 2015. 07. 6-10 között részt vettem az ELTE HÖK Vezetőképzőjén, a 

kommunikációs szekció munkájában. 

● 2015. 07. 23-án részt vettem egy az Alapszabályról folytatott ötletelésen. 

● Szeptember elején segítettem az elsőévesek számára kiosztandó 

ajándékcsomagok kampuszra szállításában. 

● 2015. 09. 03-án a Kémia Szakterületi Bizottság ülésén vettem részt, ahol a 

Szakterület támogatta, hogy Vajda Levente a szeptember 15-i Küldöttgyűlésen 

pályázzon a Szakterületi koordinátor tisztségére. 

● 2015. 09. 07-én részt vettem a Választmány ülésén. 

● 2015. 09. 08-án a Biológia Szakterületi Bizottság ülésén vettem részt, ahol a 

RuBiSCo korrepetítorairól, illetve a BReKi koordinátor személyéről szavaztak 

többek között. 

● 2015. 09. 09-én részt vettem a Gólyabál szervezői megbeszélésén. 

● A regisztrációs héten hétfőtől csütörtökig részt vettem a gólyák segítésében, 

többeknek mutattam be az épületek fontosabb, gyakrabban látogatott részeit, 

továbbá a Hallgatói Önkormányzat működéséről is informáltam őket. 

 

Józsa Kornél:  

● 2015. 08. 07-én, pénteken részt vettem a biológia szakterület SzaB ülésén. 

Határozatot hozott a SzaB egy RuBisCo - koordinátor megválasztásáról, amire 

korábban gyakorlati példa nem volt, de Nagy Anikó szakterületi koordinátor 

biztosított róla, hogy a SzaB hozott korábban a tisztség létezéséről határozatot. 

● 2015. 08. 20-án éjjel részt vettem egy Informatikai csoportülésen, melyet Fetter 

Dávid spontán hívott össze. 



● 2015. 09. 09-én részt vettem a Gólyabál szervezői megbeszélésén. 

● A regisztrációs héten hétfőtől csütörtökig részt vettem a gólyák segítésében, 

többeknek mutattam be az épületek fontosabb, gyakrabban látogatott részeit, 

továbbá a Hallgatói Önkormányzat működéséről is informáltam őket. 

 

Vígh Bence: 

● 2015. 07.24-én csütörtökön, Rádl Attila tanulmányi elnökhelyettes kérésére a 

TTK-s diplomaosztó lebonyolításában segédkezdtem. 

● A regisztrációs héten néhány földrazos gólyának segédkezdtem tárgyaik 

felvételében. 

 

Budapest, 2015. szeptember 12. 



Beszámoló
ELTE TTK Hallgatói Alapítvány

Általános feladatok

Az elmúlt  időszakban  is  zavartalanul  működött  az  Alapítvány.  Irodánk a  Campus  zárvatartását
kivéve nyáron is biztosította a fénymásolás, nyomtatás lehetőségét, illetve mindenben igyekeztünk
segíteni a betérő hallgatóknak. 

Nyáron aktualizáltuk a  minden újonnan felvett  hallgatónak kiküldött  köszöntő-  és  bemutatkozó
levelünket.  Megjelent  egy Alapítványt  bemutató cikk  a  Gólyanyúzban is.  Az összes  alapszakos
beiratkozáson,  valamint  az  osztatlan  tanárszak  beiratkozásán  és  a  Tanári  Napokon  is
bemutatkoztunk a frissen felvett hallgatóknak.

A  mentorrendszert  most  is  kiemelt  feladatként  kezeltük.  Jelentős  pénzügyi  erőforrásokat
biztosítottunk erre a célra. Ezen kívül természetesen előadásokkal, szervezési segítséggel is részt
vettünk a mentorrendszer szervezésében.

A Tétékás Nyúz most megjelenő számát ezúttal az Alapítvány fogja finanszírozni. Hosszú távon ezt
sajnos nem tudjuk problémamentesen vállalni, de amennyiben a HÖK-nek nem lesz lehetősége a
megjelentetésre, igyekezni fogunk forrást keresni a célra.

Érettségi előkészítők

Érettségi előkészítőink jelentkezései szokás szerint a nyár legfontosabb feladatát  adták az egész
Alapítványnak. Pénzügyi stabilitásunk megőrzése érdekében idén is meghirdettük előjelentkezési
akcióinkat  a  júniusban  és  júliusban  jelentkezőknek.  Ez  nagyon sikeres  volt,  ugyanakkor  azt  is
magával  vonta,  hogy  2-3% körüli  haszonkulccsal  számolhatunk  az  előzetes  költségkalkulációk
szerint. 

Éves előkészítőinken idén több mint 200 diák fog részt venni. Ez jelentős növekedés még a tavalyi
jól sikerült évhez képest is. Ugyanakkor rengeteg többletkiadással és -munkával is jár. Úgy véljük,
hogy mind személyi, mind anyagi szinten sikerült biztosítanunk az előkészítők stabilitását.

Az évnyitói oktatói értekezlet sikeresen lezajlott, az év feladatait átbeszéltük. Az előkészítők egy
része már megkezdődött,  de 1-2 héten belül az összes tanfolyam elindul  (az októberben induló
középszintű matematika kivételével). Mindegyik tárgyból indítunk csoportot ezúttal. Mivel földrajz
fakultáció  nagyon sok iskolában  nincs  és  nem ismerünk másik  földrajz  emelt  szintű  felkészítő
tanfolyamot, ezért a földrajznál azt a döntést hoztuk, hogy jelentős ráfizetéssel is vállaljuk a földrajz
csoport indítását.

Rendezvények

A nyáron a LEN utómunkálatai, utolsó kifizetései is megtörténtek. Ezek a rendezvény méreténél
fogva nagyon sok munkával jártak, ugyanakkor úgy gondolom, hogy kijelenthetjük, hogy nem csak
rendezvénytechnikailag, hanem adminisztratívan is sikeres rendezvényt bonyolítottunk le.

Az elmúlt időszakban is támogattuk a hozzánk forduló hallgatókat rendezvények szervezésében.
Nyáron az irodát  több gólyatábor  szervezői  is  használták.  Támogattuk a  gólyatáborokat,  színes



nyomtatással, laminálással, papír-írószerrel. Ezen felül a 3 éve (részben az Alapítvány által útjára
indított) Tanári Napoknak pénzbeli támogatást is nyújtottunk, az elmúlt évekhez hasonlóan. 

A nyáron elkezdődtek és mostanra finisbe értek a VI. Gólyahajó szervezési munkálatai. Az operatív
főszervezői  feladatokat  Nagy  Gergely  látja  el.  Erről  részletesebben  az  ő  beszámolójában
olvashattok. Mi leginkább szakmai támogatással próbáljuk segíteni a munkát, illetve a költségvetés
és  a  szabályosság  felügyeletére  kiemelt  hangsúlyt  helyezünk,  hiszen  950  hallgatót  várunk  a
rendezvényre, akiknek a biztonságos szórakozása és zökkenőmentes jegyvásárlása nagyon fontos
számunkra.  A  tavalyi  évhez  képest  sikerült  olcsóbbá  tenni  a  jegyárakat,  elsősorban  a
szponzorainknak köszönhetően.

Sikeresen  lezajlottak  az  év  első  szórakoztató  rendezvényei,  a  Gyógymatek  kocsmatúra  és  az
Überfúzió,  amelyet  szintén  hallgatói  önkéntesek  segítségével  valósítottunk  meg.  Mind  a  két
rendezvény nagyon nagy érdeklődésre tartott számot, úgy gondolom, hogy egyikkel sem vallottunk
szégyent,  sőt  kimondottan  jól  sikerült  rendezvényekről  beszélhetünk.  Mivel  a  tervezettnél  jóval
többen  vettek  részt  mindkét  rendezvényen,  ezek  nyereségéből  nagyjából  a  Tétékás  Nyúz  egy
számának kiadása megtörténhet. (Ez egyébként jól mutatja, hogy a rendezvények továbbra is non-
profit szemlélettel kerülnek megrendezésre, hiszen 300 plusz vendég esetén is kb. egy „nyúznyi”
nyereséget könyvelhettünk el.)

Személyi változások

Június végétől Csutka Boglárka önkéntesként látta el a gazdasági ügyek intézését. Augusztus 1-től
Irimi Alexandra az Alapítvány egyetlen alkalmazottjaként vállalta a gazdasági ügyek intézését is, ez
fizetésemeléssel járt együtt.

2  év  GYED  után  szeptember  7-évél  visszatért  az  Alapítvány  aktív  állományába  korábbi
oktatásszervezőnk, Barassevichné Bérces Dóra. Jelenleg még szabadságát tölti, de hamarosan újra
az irodában fog ő is  dolgozni.  Előzetesen egyeztettünk és újragondoltuk a  belső munkaelosztás
elveit.  Ezek alapján egyelőre  Alexandra az augusztus  1-jén  módosult  munkaszerződésében leírt
(vagyis oktatásszervezői, ügyfélszolgálati  és gazdasági)  feladatait  fogja továbbra is ellátni. Dóra
pedig az Alapítvány fejlesztésével fog ténykedni. A régóta húzódó honlap-megújítás, különösen a
webshop  beindítása  lesz  a  feladata,  illetve  pályázati  tevékenység  fellendítését  is  tervezzük
segítségével.  Év vége  előtt  érdemes  újragondolni  a  feladatokat,  addigra  véleményünk  szerint  a
honlapok tartalmi megújítása és a webshop beindítása is megtörténik.

A legutóbbi Küldöttgyűlésen felvetett ötletemhez végezetül az egész Kuratórium és a Felügyelő
Bizottság  tagjai  is  csatlakoztak.  Ez  azt  jelenti,  hogy  a  Küldöttgyűlésen  teljes  tisztújítás  lesz.
(Természetesen mivel a TTK HÖK elnök tisztségénél fogva FB tag, ez alól ő kivételt jelent.) Azok
is benyújtották lemondásukat, akik folytatni kívánják a munkát, így teremtve lehetőséget a teljes
újraalakulásnak.

Pályázatok, támogatások

Sajnos a NEA működési és szakmai pályázatán egyaránt várólistára kerültünk. Szakmai pályázatunk
a várólistának a legelső felében található, ugyanakkor ez se garantálja, hogy elnyerjük a támogatást.

Szeretnénk pályázni a NÁBOJ verseny megszervezésére. Ezt a nemzetközi középiskolai versenyt
tavaly először rendezték meg Magyarországon. A hazai lebonyolítója az Alapítvány volt, számos
matematikushallgató önkéntesünknek köszönhetően. Idén megkezdtük az egyeztetést, hogy idén is



megrendezhessük, illetve a tavalyi matematika mellett, idén fizikából is rész lehessen venni a hazai
diákoknak. 

Nagyon nagy figyelmet fordítottunk, elsősorban a rendezvényeink kapcsán szponzorok keresésére.
Úgy  tűnik,  hogy  sok  éves  munkánk  beérni  látszik,  reményeink  szerint  a  Gólyahajóra  minden
eddiginél jelentősen több szponzort sikerül bevonni.

A személyi jövedelemadó 1%-ának felajánlásának előzetesen nyilvánosságra hozott adatai alapján
továbbra is a civil elitbe tartozunk társadalmi támogatottság szempontjából, különösen méretünket
tekintve.  A felajánlást  kapott  szervezetek  közül  is  a  felső  5-6%-ban  vagyunk,  mind  felajánlók
száma,  mind a felajánlása  összege  szerint.  (Érdemes  megjegyezni,  hogy a felajánlók számában
előkelőbb helyen vagyunk, ami nem meglepő, ha tekintetbe vesszük, hogy a hallgatók fizetése, így
jövedelemadója is elmarad az országos átlagtól.) A tavalyi évhez hasonlóan 600 és 700 ezer közötti
összegre számíthatunk a felajánlásból, amelyről 15-éig hivatalos értesítést is fogunk kapni.

Záró gondolatok

Szokás szerint igyekeztünk röviden összefoglalni az elmúlt időszak legfontosabb eseményeit,  de
szívesen várunk kérdéseket, észrevételeket, akár a Küldöttgyűlésen szóban, akár előzetesen írásban.
Bármelyik témát szívesen kifejtjük bővebben is igény esetén.

Kislőd, 2015. szeptember 12.

Dukán András Ferenc
kuratóriumi elnök

ELTE TTK Hallgatói Alapítvány

Budapest, 2015. szeptember 12.

Csutka Boglárka
kuratóriumi titkár

ELTE TTK Hallgatói Alapítvány



Beszámoló 
 

Jegyzőkönyvek: 

1. Választmány: 

A nyár során sikerült pótolni a 2015-ös választmányok jegyzőkönyvét, ezért 

2015.09.07-i ülésen Pintér Kornéliának el tudtam mondani, hogy hányadik határozat 

következik. Sajnos a jegyzőkönyvek írása során több problémába is belefutottam 

például, hogy egyes nyers jegyzőkönyvek már nincsenek meg, mivel az ülésekről nem 

készül hangfelvétel, így nem volt könnyű dolgom. A 2015.03.16-ai és 2015.05.12-ei 

választmányi jegyzőkönyv ennek okán nem lett túl informatív.  Az emlékeztetőkből 

még hiányoznak a jelenlévők nevei, amit 2015.09.14-én fogok pótolni, utána 

természetesen egyből feltöltöm a honlapra, hogy ott is megtalálható legyen. 

Szeretném megköszönni Kovács Fanninak a lektorálást. 

2. Küldöttgyűlés: 

A nyár során sikerült a 2015. évi Küldöttgyűlés üléseinek jegyzőkönyveivel is 

valamennyire haladni, de sajnos itt még több akadályba ütköztem. A legnagyobb 

gond, hogy a 2015.05.08-ai Záró Küldöttgyűlés ülésének nincs meg a nyers 

jegyzőkönyve, ami nem lenne nagy baj, ha a hangfelvétel használható lenne, de nem 

megfelelő, mert technikai problémák vannak vele, ezért nem tudok majd határozat 

számot mondani a következő ülésen. A kész jegyzőkönyveknél még itt is hiányoznak a 

nevek, és szeretném valakivel lektoráltatni, hétfőn ezeket is fel fogom tölteni a 

honlapra.  A 2014-es és 2013-as évekből is készültek el emlékeztetők, de ezeket majd 

egyben szeretném feltölteni, természetesen, ha van rá igény korábban is megteszem. 

Egyebek: 

Nyáron részt vehettem az ELTE HÖK Vezetőképzőjének a tanulmányi szekcióján, amin sok 

tapasztalattal és információval gazdagodtam, erről Rádl Attilával elküldtünk egy részletes 

beszámolót a képviselőlistára. 

A delegáltságaimat kivétel nélkül elláttam. 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolóm! 

Bármilyen kérdést, észrevételt szívesen fogadok! 

Budapest, 2015. szeptember 12. 

 

 

Horvát Luca 

20/259-9364 



 

Pályázat Kémia Szakterületi 

koordinátor tisztségre 
 

 

„Nem csak ahhoz kell bátorság, hogy az ember kiálljon és beszéljen, hanem 

ahhoz is, hogy leüljön és meghallgassa a másikat.” 

/ 𝑊𝑖𝑛𝑠𝑡𝑜𝑛 𝐶ℎ𝑢𝑟𝑐ℎ𝑖𝑙𝑙/ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

1) Bemutatkozás 

 

Vajda Levente vagyok, harmadéves Kémia BSc-s hallgató. 1995. 04. 17.-én születtem 

Sátoraljaújhelyen. Gimnáziumi éveimet a Sárospataki Református Kollégium diákjaként 

töltöttem, kémia-biológia szakon, ez nagymértékben meghatározta azt, hogy az ELTE Kémia 

szakára jelentkeztem első helyen.  

Már elsőévesként felkeltette érdeklődésemet a mentori munka és a szakterületi élet. Ennek 

fényében előző évben mentorként és képviselőként tevékenykedtem a szakterület illetve a 

Hallgatói Önkormányzat életében. Az előző év tapasztalataira és élményeire építkezve idén 

másodszorra erősítem a kémiás mentorgárdát, illetve a kémia szak egyik képviselőjeként jelen 

vagyok a Küldöttgyűlésben. 

2014. őszétől kollégiumi biztosként segítettem a problémás kollégiumi ügyek megoldását, 

illetve a Mentorrendszerben résztvevő mentoroknak igyekeztem megfelelő tájékoztatást adni 

e szekcióról.   

 

2) Motiváció 

Mentorként megtapasztaltam milyen, ha az embernek felelősséget kell vállalni egy 

nagyobb létszámú csoportért és hogy hogyan kell közösséget építeni belőlük. Ezt szeretném 

megvalósítani a szakterületi csoportban is, hogy egy jól összeszokott csapat vegyen részt a 

szakterület, illetve a HÖK munkájában. Szeretném, ha ezután is megfelelően tudnánk közösen 

képviselni a hallgatók tanulmányi, ösztöndíjakkal illetve közélettel kapcsolatos érdekeit. 

 

3) Tervek 

3.1) KéKó 

 A szakterület egyik alappillére az ingyenes kémia korrepetálás, ahol megfelelő 

tudásbázissal rendelkező korrepetitorok segítik a hallgatókat különféle tárgycsoportokban. Az 

egyik legfontosabb eleme, a kritériumdolgozatra való közös felkészülés, melyre idén is sokan 

eljöttek. 



 

A Koncz Benedek KéKó-koordinátor alatt tapasztalható fejlődést szeretnénk 

megtartani, akinek munkájára továbbra is számítunk. Célom, hogy segítsek új oktatókat 

toborozni, így fenntartani a korrepetálás fejlődését. 

3.2) Szakterületi csoport és bevonás 

 A második tartóoszlopa a szakterületi egységnek a szakterületi csoport munkája. Nagy 

szerepe van ennek a csapatnak a közösségi élet fenntartásában, így szeretném megújítani ezt a 

csoportot. Elsősorban a csoportgyűlések időpontját szeretném úgy igazítani, hogy a lehető 

legtöbb ember jelenjen meg rajta. Ezt egy közös drive létrehozásával szeretném elérni, ahol 

mindenki jelölheti a neki megfelelő időpontokat. A megfelelő időpont meghatározása mellett 

fontos szerepe lenne az ötletelésben, illetve a gyűlések során megvitatandó kérdések 

feltételében. 

 Ezenfelül az új, aktív tagok toborzását is feladatomnak érzem. Ezt már a 

gólyatáborban elkezdtem, de továbbra is folytatom azon lelkes elsőévesek keresését, akik 

érdeklődnek a szakterületi vagy a HÖK-ben végzett munka iránt. 

3.3) Kommunikáció 

 A harmadik alapvető fontosságú dolog maga a kommunikáció a szakterületen belül. 

Ennek a legfontosabb csatornáit: a facebook oldalt, a levelező listákat, évfolyam csoportokat 

szeretném aktívan kezelni, hogy minden lényeges információ eljusson a hallgatók felé.  

3.4) Közösségi élet 

 Az elmúlt év során sokat fejlődött a közösségi élet, köszönhetően Balogh Dániel 

kitartó munkájának. Szeretném ezt tovább vinni, a jelenlegi programok megtartásával vagy 

átdolgozásával. A saját kémiás programok közül szeretném újra beindítani a Filmdélutánokat 

és megtartani az egyre nagyobb érdeklődésű Tanár-Diák kirándulásokat. A tavaly 

hagyományteremtő szándékkal megszervezett Kémiás Gólyaavatót és Gólyatalálkozót is 

szeretném megtartani. Utóbbit szeptember 3-án meg is tartottuk, melyre igen sok gólya eljött. 

3.5) Tudományos munka 

Tervezem egy tudományos részleg létrehozását a szakterületi csoportban, melynek 

céljai közt szerepel TDK illetve más tudományos versenyekkel kapcsolatos pontozási 

probléma kommunikálása az oktatók felé. További cél, hogy tudományos előadásokat 



 

szervezzünk oktatók és/vagy hallgatók közreműködésével az Alkímia Ma mintájára, de 

egyetemi hallgatóság számára.  

 Mivel sok olyan állami támogatás elérhető tudományos munkára, amit a jogosultak 

nehezen vagy nem találnak meg, ezért ezek figyelésére kijelölnék egy embert a szakterületi 

csoport tagjai közül. 

3.6) HÖK  

Szeretnék minél produktívabban együttműködni a Hallgatói Önkormányzattal, hogy 

mind a HÖK, mind a szakterület megítélése pozitív legyen az elkövetkezendő időszakra. 

 

4) Összegzés 

Szeretnék köszönetet mondani Balogh Dánielnek, a kimerítő felkészítésért, segítségért, 

illetve a kémiás képviselőtársaimnak a támogatásért ezen az úton. 

 

Köszönöm, hogy időt szakítottál a pályázatom elolvasására, kérdéseid szívesen várom e-

mailben vagy személyesen is. 

 

Tisztelettel, 

Vajda Levente 

vajdalevi17@caesar.elte.hu 

 

 



 

  
      

Balogh Dániel 

Anyagtudomány MSc 

Pályázat ösztöndíjakért felelős 
biztos tisztségre 

„Az élet egyikünk számára sem könnyű, de nincs semmi 

baj, ha az embernek van kitartása, s főleg önbizalma. 

Hinnünk kell, hogy tehetségesek vagyunk valamiben, és 

azt a valamit bármi áron is el kell érnünk.” 

Marie Curie 



Bemutatkozás 

 

Balogh Dániel vagyok első éves anyagtudomány MSc-s hallgató. 1993. szeptember 17. 

születtem Debrecenben, majd a középiskolai tanulmányaimat is itt végeztem a 

Debreceni Egyetem Kossuth Lajos Gyakorló Gimnáziumában. Az alapszakomat itt 

végeztem az ELTE-n, kémia BSc-n. 

Az elmúlt 3 év során ott próbáltam segíteni a HÖK munkájában ahol tudtam, így 1 évig 

voltam mentor, egyszer VB-tag, kétszer DÖK VB-tag, másfél évig KÖB-tag, több, mint egy 

évig kémia szakterületi koordinátor és jelenleg második ciklusomat töltöm, mint 

képviselő. 

 

Motiváció 

 

Jó magam gólyaként, mint pályázó ismerkedhettem meg a rendszerrel, így már akkor 

felkeltette az érdeklődésemet az ösztöndíjak világa. A rendszerrel először mentorként, 

majd egy bevonó tábor alkalmával ismerkedhettem meg mélyebben. Másodévesként 

kerültem be a Kari Ösztöndíjbizottságba, mint a kémia szakterület rendes tagja. Ezután 

1,5 évig voltam tagja a bizottságnak, és négy szoctám időszakot bíráltam végig, ez alatt 

kb. 2500-3000 pályázat ment át a kezem alatt. Így elég sok tapasztalattal rendelkezem az 

ösztöndíjak terén. Az elmúlt félévben Janka lemondása után Rózival és Fannival közösen 

vettük át a szoceh feladatait, majd a félév vége fele egyedül kezdtem ellátni ezeket.  

Motivációm ebből is ered. Szeretném tovább folytatni azt a munkát, amit elkezdtem, 

hogy a hallgatók számára gördülékenyen menjen a pályázás. 

 

Tervek 

 

1. Ösztöndíjas csoport 

 

 

Mint azt jól tudhatjátok a HKR módosítása a KÖB-öket is érintette, így megváltozik a 

felépítésük. Ez után a pályázatokat operatív bizottságok fogják bírálni, hogy utána a KÖB 

döntést hozzon róla. Az egyik nagy feladatomnak érzem azt, hogy egy létszámban és 



munkamorálban is megfelelő ösztöndíjas csoportot tudjak létre hozni, hogy ne 

akadozzon a pályázatok bírálása. Az  erre való törekvéseket már el is kezdtem az előző 

félév végén.  

 

2. Pályázatok felülvizsgálata 

 

Ez a pont félig már egy visszatekintő pont a nyárra. A nyár során elkezdtem átvizsgálni, 

hogy melyik pályázati kiírásunk szorulhat átírásra vagy frissítésre, és ezeket az új KÖB 

elé fogom terjeszteni. Ilyen például az egyszeri tudományos, sport és kulturális 

ösztöndíj. 

 

3. Adminisztráció 

 

Az előző félévben sajnos az adminisztráció kicsit el lett hanyagolva, így bár készen 

vannak a jegyzőkönyvek, de hiányoznak a határozatok számai. Ennél jóval nagyobb 

probléma, hogy a pályázatokról nem készült határozat a Neptunban. Ezt mindenképpen 

javítani szeretném, mert a fent említettek rontanak a transzparencián, amit nem 

engedhetünk meg magunknak. 

 

4. Ösztöndíjas honlap 

 

A nyár folyamán Fetter Dávid segítségével elkezdtem tartalommal feltölteni az 

osztondij.elte.hu oldalt, hogy a ttkhok.elte.hu oldalon található katyvaszból, egy átlátható 

és könnyen használható adattár legyen. Ezen az oldalon majd szeretnék egy havi 

összefoglalót írni az ösztöndíjakról, hogy a hallgatók is tisztában legyenek az összes 

történéssel. 

 

Záró gondolatok 

 

A KÖB átalakításával a több tíz-, több százmillió forintok elosztásáért már nem csak 

Hallgatói Önkormányzat felelős, hanem az egyetem által delegált közalkalmazottak is, 



ezzel is növelve az átláthatóságot. Mint terveim között is említettem, szeretném, ha a 

munka rendezettsége és áttekinthetősége minél magasabb szinten legyen. 

 

Köszönöm, hogy elolvastad pályázatomat, ha bármilyen kérdésed merülne fel, 

nyugodtan keress akár e-mailben, akár személyesen. 

 

         Balogh Dániel 

        balogh.daniel@ttkhok.elte.hu 
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TÖRÖK 

MÁTYÁS 
PÁLYÁZAT KOMMUNIKÁCIÓS ELNÖKHELYETTESI TISZTSÉGRE 

 

„Túl sokat beszélünk azért, hogy 

csak vitatkozzunk, és túl keveset 

azért, hogy egyezségre is jussunk” 

- Cullen Hightower 



Török Mátyás Pályázat 

ELTE TTK HÖK Kommunikációs elnökhelyettesi tisztségre 2015. szeptember 12. 

BBEEMMUUTTAATTKKOOZZÁÁSS  

Török Mátyás vagyok, negyedéves Kémia BSc-s hallgató. 1993. november 14-én születtem 

Budapesten. Életem jelentős részét Biatorbágyon töltöttem, majd rövid tatabányai közjáték 

után Budapestre költöztem. A 2012-ben elkezdett alapképzést januárban fogom befejezni, a 

tavaszi félévtől (ha minden úgy alakul, ahogy szeretném) Anyagtudomány MSc-s 

hallgatóként fogom koptatni az Egyetem padjait. 

Általában a 033-as laborban vagyok megtalálható, ahol a szakdolgozati témámnak 

megfelelően üvegeket gyártok. 

Szabadidőmben olvasok, énekelek, illetve meglátogatom a lassan egy éves unokahúgomat. 

TTAAPPAASSZZTTAALLAATTOOKK,,  MMOOTTIIVVÁÁCCIIÓÓ  

Korábbi mentorkoordinátori pályázataimban részletesen írtam eddigi tapasztalataimról, 

melyekben mint vezető kellett helyt állnom. A teljesség igénye nélkül álljanak itt: egy 

színjátszókör vezetése, egy kórus gazdasági-, adminisztrációs- és marketinges vezetése, 

mentorkodás. 

A legközelebbi tapasztalataim egyrészt a közel másfél éves mentorkoordinátori működés, 

másrészt a Kémia Gólyatábor főszervezői pozíciója. 

Ezek alatt kénytelen voltam észrevenni, hogy a HÖK megítélése valóban eléggé rossz, 

sokszor még a Küldöttgyűlésen belül is erősen negatívan állunk a dolgokhoz; valamint a 

Mentorrendszerben, mely a HÖK elsődleges utánpótlását jelenti, minden próbálkozás ellenére 

is megjelennek a rendszerkritikus felhangok. 

Hiszek benne, hogy ennek nem kell így lennie, hogy javíthatunk a HÖK megítélésén, de 

ehhez rengeteg munkára van szükségünk, amit szívesen koordinálnék. Kommunikációs 

elnökhelyettesként a kommunikációs csoport segítségével három szinten szeretnék működni: 

- a HÖK-ön belüli kommunikáció, 

- az Egyetemen belüli kommunikáció és 

- az Egyetemen kívülre is elérő kommunikáció szintjén. 

HHÖÖKK--ÖÖNN  BBEELLÜÜLLII  KKOOMMMMUUNNIIKKÁÁCCIIÓÓ  

Tisztségviselői ülések 

Havonta egyszer minimum, de rendkívüli esetben ezen felül is akár szeretnék egy 

tisztségviselői ülést szervezni. Erre azért van nagy szükségünk, mert az elmúlt két 

tisztségviselői értékelésből is kiderült, hogy nem ismerjük egymást, fogalmunk sincs arról, 

hogy mit csinál a másik, milyen nehézségekbe, akadályokba ütközik a munkája. Hogyan 

tudnánk összedolgozni? Hogyan tudnánk egymás válláról terheket levenni? Ilyen és hasonló 

kérdések találhatnak válaszra ezeken az üléseken. 



Török Mátyás Pályázat 

ELTE TTK HÖK Kommunikációs elnökhelyettesi tisztségre 2015. szeptember 12. 

Tisztségviselői és képviselői csapatépítés 

Ezeket az alkalmakat két- vagy háromhavi rendszerességgel szeretném megtartani (az 

emberek időbeosztásától függően). Alapvetően nem hétközi, hanem hétvégi programnak 

szánom, mivel hétközben az egyetemi és egyéb dolgok miatt nem tudnak teljesen egymásra 

koncentrálni az emberek. A csapatépítő alkalmakkor három dologra helyeznénk hangsúlyt: 

- ismerkedés, 

- önképzés (tanulmányi-, ösztöndíjas ügyek aktualitásai, egyetemi szintű események), 

- egyéni kompetenciák fejlesztése (önismeret, retorika, stb.) meghívottak segítségével. 

Évente egyszer ezt a csapatépítést mint másfél napos ottalvós program tudom elképzelni, 

hogy az esti felszabadultabb hangulatban még jobban megismerhessük egymást. 

Küldöttgyűlési anyagok kezelése 

Több ember felhozta már korábban azt a jogos problémát, hogy a Küldöttgyűlések túl 

hosszúra sikerednek, és nemcsak a „kötelező körök” hossza miatt, hanem azért is, mert a 

képviselők felkészületlenül érkeznek. Emiatt a felelős döntések meghozása előtt a kérdéses 

részeket feleslegesen kell magyarázgatni. Véleményem szerint a kérdések, viták hosszabbik 

része lefolytatható előre, netes fórumokon, főleg, ha kiemeljük azokat a részeket, amik 

alapvetően kevésbé tiszták. 

EEGGYYEETTEEMMEENN  BBEELLÜÜLLII  KKOOMMMMUUNNIIKKÁÁCCIIÓÓ  

Az egyetemen belüli kommunikáció esetén az elsőévesekre kell leginkább építenünk, hiszen 

bennük alakult ki legkevésbé még egy kész kép a HÖK-ről. 

Bevonó tábor 

A tavaszi félév során mindenképpen meg kell tartanunk egy bevonó tábort. Ekkorra már a 

gólyák találkozhattak több olyan dologgal, amit a HÖK nyújtott nekik, nyitottak lehetnek 

ránk. Megfelelő promócióval és a mentorok hatékony segítségével el lehet érni, hogy sokan 

jelenetkezzenek. 

Egyes tisztségviselők saját bevonója, utódképzés 

A tisztségviselőknek segítenék megszervezni a saját szekciójukba történő bevonó alkalmakat, 

amikor az Egyetem területén, célzottan az adott területről lehet információkat szerezni (pl. 

ösztöndíjak). Emellett segíteném az utódképzésüket, egy közösen összeállított „how-to”, 

illetve utódképzési menetrend elkészítésével. 

  



Török Mátyás Pályázat 

ELTE TTK HÖK Kommunikációs elnökhelyettesi tisztségre 2015. szeptember 12. 

Mentorképzés 

A mentorképzés struktúráját, az egyes előadások helyét és idejét szeretném egyeztetni a 

leendő mentorkoordinátorral, az előadások tematikáját is ellenőrizve. Ezzel szeretnék segíteni 

a Mentorrendszernek, illetve elősegíteni a képzés minőségbiztosítását. 

LEN „HÖK-simogató”, egyéb megjelenések 

A LEN-en szükséges egy olyan, jó helyen elhelyezett sátor, melyben a HÖK-ösök munkájáról 

találhatnak meg az érdeklődők plakátokat, hasznos információkat, régebbi Nyúz számokat stb. 

Emellett játékokkal is elősegíthetjük azt, hogy a HÖK maga közelebb kerüljön a 

hallgatókhoz. Az egyéb különböző rendezvényeken (pl. fesztiválok, Educatio) való 

megjelenéskor is egy előre megszervezett struktúra alapján kell fellépnünk. A HÖK mint 

„brand” ezeken az alkalmakon nagyszerűen építhető. 

Szakmai programok 

A hallgatók egy része úgy gondolja, hogy a HÖK csak bulizik, és a hallgatók számára is csak 

buliszervezésben merül ki a munkája. Természetes igény, hogy szakmai programokat is 

szervezzünk, mint például állásbörzék, előadások volt TTK-s, sikeres emberektől, inverz 

TDK, doktorandusz hallgatók témabemutató előadásai, stb. 

Megjelenés, átláthatóság 

A kommunikáció építésében nagyon fontos, hogy folyamatosan jelen legyünk, a hallgatók 

képben legyenek mindazzal, ami történik. Emiatt egyértelműen folytatnám az infolevelek 

küldését. Emellett fontosnak tartom a HÖK honlapjának folyamatos frissítését, a facebookos 

jelenlétet. Ez utóbbi esetében több dologra is ráfeküdhetünk: 

- szakos és kari rendezvények promózása, 

- az Egyetemet érintő, illetve tudományos cikkek megosztása, 

- „Tudod-e?” rovat indítása. 

A „Tudod-e?” elképzelésemben arról szól, hogy rövid, tweet-szerű tényeket közlünk a 

facebook oldalon, ami által láthatóvá válik, hogy mennyi mindent csinálunk. Egy példa: 

„Tudod-e, hogy a HÖK jelentős anyagi támogatása nélkül nem jöhetnének létre a 

gólyatáborok?” 

Az egyes programok kommunikációs stratégiáját természetesen a rendezvényszervező 

biztossal közösen szeretném létrehozni. 

Plakátolás 

Bár ez a tisztség messze túlmutat a kommunikációs biztosén, természetesen a Hallgatói 

Irodában felgyülemlő plakátrengeteggel is legjobb tudomásom szerint én bánnék el. 

    



Török Mátyás Pályázat 
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EEGGYYEETTEEMMEENN  KKÍÍVVÜÜLLIIII  KKOOMMMMUUNNIIKKÁÁCCIIÓÓ  

Ennél a fajta kommunikációnál leginkább a már meglévő felületeinket használnám ki. 

Az Intézetek által nyújtott programok 

Szeretném összegyűjteni mindazon programokat, melyekkel az egyes Intézetek (illetve a 

Környezettudományi Centrum) hozzátesz a tudományos élethez, mint például a Kémia Intézet 

„Alkímia ma” című előadássorozatával. A meglévő felületek segítségével ezeknek megfelelő 

promóciót tudnánk adni, és még inkább láthatóvá válnának. 

Támogatók keresése 

Az egyes rendezvények, képzések elég nagy anyagi- és eszközigénnyel bírnak, kiemelkedően 

a Mentorrendszer. Szeretném elérni, hogy mindez támogatókat szerezzen, például segítenék a 

Hallgatói Alapítványnak a Mentorrendszer pályázati anyagának összeállításában, a szakmai 

programokhoz cégeket megkeresni. 

Kezdjük a középiskolában 

Szeretnék elindítani egy olyan programot, melyben hallgatóink középiskolákat keresnek meg, 

promotálva a természettudományokat, magát az ELTE-t és azon belül is a HÖK-öt. 

ÁÁLLTTAALLÁÁNNOOSSAANN 

Tehát kommunikációs elnökhelyettesként a képzésekre, átláthatóságra, a mindennapos 

folyamatos jelenlétre helyezném a hangsúlyt. 

Emellett persze az EHSKB delegáltjaként együttműködnék Sujtó Attilával, valamint 

elnökhelyettesként igyekeznék segíteni az elnökség munkáját, valamint Zsolti válláról némi 

terhet levenni. 

Véleményem szerint készen állok arra, hogy akár egyetemi szinten képviseljem a TTK-s 

hallgatók érdekeit, és az eddigi tapasztalataim alkalmassá is tesznek arra, hogy az 

együttműködést keressem másokkal. 

Köszönöm, hogy elolvastad a pályázatomat! 

Bármilyen kérdéssel keress nyugodtan bármelyik kommunikációs felületen. 

Budapest, 2015. szeptember 12. 

Török Mátyás 

matyas.torok314@gmail.com | 30/270-3144 

mailto:matyas.torok314@gmail.com


Pályázat az  

ELTE TTK Hallgatói Alapítvány 

titkári tisztségére 

 

Csutka Boglárkának hívnak. Idén végeztem el a mesterképzést az ELTE TTK-n, mint Terület-és 

településfejlesztő Geográfus. 2012 óta vagytok tagja az ELTE TTK HÖK-nek, mint tisztségviselő. 

Először Kollégiumi biztos, majd Gazdasági elnökhelyettes voltam, közben tevékenykedtem 

mentorként és képviselőként is. 2014 őszétől az ELTE TTK Hallgatói Alapítvány önkéntese és 

gazdasági irodavezetője voltam 2015 júniusig, 2015 februárjától pedig a titkári feladatokat is én 

látom el.  

Pályázatom elsősorban azért adom be, hogy az Alapítvány ne maradjon titkár nélkül, hiszen ez az 

egyik legfontosabb tisztség az szervezet működését tekintve. A titkár feladatát képzi többek között a 

koordináció az egyes munkafázisok között, a törvényes működés betartatása, a kuratóriumi anyagok 

elkészítése.  

A félév menetrendjébe természetesen beletartoznak a rutin feladatok ellátása, jegyzőkönyvek 

készítése, rendezvények szabályszerűségének ellenőrzése. Egyéb elfoglaltságok miatt az irodai 

jelenlétem korlátozott, de lehetőségeimhez mérten továbbra is segítem elsősorban az elnök és a 

gazdasági irodavezető munkáját.  

Az elkövetkezendő időszakban szeretném felkészíteni az érdeklődő hallgatókat az alapítványi 

munkára. Célom, hogy egy olyan hallgató vegye át a titkári tisztséget, aki kellőképp felkészült, 

lelkiismeretes és olyan kreatív gondolkodásmóddal bír, mely elősegíti az alapítvány sikeres tovább 

működését.  

Köszönöm, hogy elolvastad a pályázatomat! Eredményes munkát kívánok minden képviselőnek! 

 

 

 

 Budapest, 2015. szeptember 12. 

 

Csutka Boglárka 

 



Pályázat

ELTE TTK Hallgatói Alapítvány elnök

Dukán András Ferenc vagyok, 1988. november 20-án születtem, Veszprém megyében. 2007-ben

érettségiztem, ugyanebben az évben vendéglátó vállalkozói OKJ szakképesítést szereztem. 2010-

ben matematikusként végeztem matematika alapszakon, ezt követően okleveles matematikatanár és

okleveles  történelemtanár  szakképzettséget  szereztem  az  ELTE  TTK-n,  2013-ban.  Azóta

abszolutóriumot  szereztem  az  ELTE  logika  és  tudományelmélet  mesterszakán.  Azóta  fizika

részismereti képzés hallgatója voltam, jelenleg az ELTE-n szakirányú továbbképzésen szeretném

folytatni tanulmányaim, ahova felvételt nyertem és szeptember 18-án fogok beiratkozni. 2013 óta

gimnáziumi  tanárként  dolgozom,  illetve  egyéb  matematika  tanári  és  vendéglátó  vállalkozói

szakmához kapcsolódó munkakörökben dolgozom. Az ELTE TTK HÖK-ben, illetve az EHÖK-ben

számos tisztséget betöltöttem 2008 óta, 2008 és 2013 között matematika szakterületi képviselőként

a  Küldöttgyűlés  tagja  voltam.  2012  óta  az  Alapítvány  elnökeként  segítem  az  Önkormányzat

munkáját.

Ezt a pályázatot akkor fogom kiküldeni, ha nem érkezik pályázat az elnöki posztra. Ennek oka,

hogy bár én szeretném átadni az elnöki  pozíciót,  az  Alapítvány működésének és az Alapítónak

(TTK HÖK) az érdeke, hogy az Alapítvány az utódlásig zavartalanul működjön.

Az  Alapítvány  jelenleg  futó  projektjeinek  befejezését  örömmel  vállalom,  ugyanakkor  alapítói

döntés nélkül nem tervezem új projekt beindítását.

Befejezni szándékozott projektek:

- Alapítvány változás bejegyzésének és közhasznúsági jogállás bejegyzésének segítése

- érettségi előkészítők és teremhasználat helyzetének ELTE-n belüli rendezése

- visszatérő alkalmazott integrálása a jelenlegi rendszerbe

- honlapok aktualizálása

- webshop elindítása

- Gólyahajó és egyéb kisebb rendezvények szervezése

- újabb pályázatok előkészítése

- középiskolai természettudomány népszerűsítő program újjáélesztése

- az Alapító (TTK HÖK) döntéseinek megfelelő célok megvalósítása



Ezek mellett a legfontosabb projekt az utánpótlás képzése.  Az eddigiekhez hasonlóan fontosnak

tartom  leszögezni,  hogy  az  Alapítvány  demokratikus  és  alapítói  szándékoknak  megfelelő

működéséhez nagyon fontos, hogy személyi kérdésekben csak támogató, segítő szerepet töltsek be

és  ne  én  jelöljem  ki  a  saját  utódom.  Fontosnak  tartom,  hogy  minden  engem  megkereső

jelentkezőnek azonos módon biztosítsam az Alapítvány ügyeibe történő betekintést. 

Az Alapítvány az elmúlt 3 és fél évben (Hermán Dániel és az én vezetésem alatt) számos változáson

ment  keresztül,  amelyek  szerintem  sokkal  átláthatóbbá  és  alapítói  szándékoknak  megfelelőbbé

tették a működést, valamint a gazdasági helyzet is stabillá vált ennek az időszaknak köszönhetően.

Ezeket,  mint  volt  TTK HÖK elnök nagyon fontosnak tartom és  a  jövőben is  nagyon szívesen

dolgozom  az  Alapítványért.  Ugyanakkor  sokkal  jobbnak  tartanám,  ha  a  TTK-s  hallgatói

mozgalomhoz közelebb álló személy venné át az Alapítvány vezetését. Úgy vélem, hogy a leírt

projektek a következő Küldöttgyűlésig teljesen (vagy legalábbis nagyrészt) megvalósíthatók, ezért

ezúton is jelzem, hogy ha most más jelentkező hiányában az Alapítvány vezetésének folytatására

választana  meg a  Küldöttgyűlés,  akkor  is  a  lehető legrövidebb határidővel  szeretném átadni  az

Alapítvány vezetését.

Bármilyen kérdéssel, észrevétellel kapcsolatosan keressetek bizalommal!

Kislőd, 2015. szeptember 12.

Dukán András Ferenc

dukan@ttkhok.elte.hu

+36305613913

mailto:dukan@ttkhok.elte.hu


 

 

A Biológia Szakterületi Bizottság Ügyrendje 

1. § A Biológia Szakterületi Bizottság összehívása 

1. A Biológia Szakterületi Bizottság (továbbiakban: Bizottság) ülését, a Bizottság elnöke hívja 

össze. Amennyiben a tisztség betöltetlen, a Szakterület bármely képviselője összehívhatja azt. 

2. Ugyancsak ülést kell tartani akkor, ha ezt a szavazati jogú tagok legalább fele írásban kéri.  

3. A meghívókat az ülésre legalább 72 órával az ülés előtt ki kell küldeni a Bizottsági tagok részére, 

megjelölve az ülés helyét, időpontját és javasolt napirendjét. 

2. § A Biológia Szakterületi Bizottság üléseinek nyilvánossága 

1. A Bizottság ülései, a benyújtott előterjesztések, az ülésekről készült jegyzőkönyvek és 

emlékeztetők nyilvánosak. 

2. A Bizottság ülésein a Biológia választási szakterület tagjai, a Biológia Doktori Iskola tagjai, 

illetve a HÖK tisztségviselői tanácskozási joggal vehetnek részt és az Önkormányzat tagjai 

megfigyelési joggal. 

3. A Bizottság üléseire tanácskozási joggal meg kell hívni az Önkormányzat elnökét, illetve az 

Ellenőrző Bizottságot.  

4. A Bizottság ülésein az Egyesült Biológus Hallgatók Szövetségének elnöke megfigyelési joggal 

vehet részt. 

5. A Bizottság bárki másnak is engedélyezheti a részvételt, megfigyelési vagy tanácskozási joggal, 

kétharmados többséggel. 

6. A Bizottság kétharmados többséggel zárt ülést rendelhet el, melyen a Bizottság szavazati jogú 

tagjai, az Ellenőrző Bizottság tagjai és a Bizottság által 2/3-os többséggel megszavazott 

személyek vehetnek részt. 

3. § Határozatképesség 

1. Az ülés határozatképes, ha azon a szavazati jogú tagok több mint fele jelen van. 

2. A határozatképességet az Ellenőrző Bizottság állapítja meg és az ülés folyamán végig nyomon 

követi. Ha a létszám a határozatképességhez szükséges minimum alá csökken, a levezető 

elnöknek be kell rekesztenie az ülést. 

3. Amennyiben az Ellenőrző Bizottság egyetlen tagja sem tud megjelenni az ülésen, akkor a 

Szakterületi Bizottság kétharmados többséggel választ egy hallgatót, aki ellátja az Ellenőrző 

Bizottsági feladatait az ülés végéig. Ez a hallgató a titkos szavazásokkor nem rendelkezik 

szavazati joggal. 

4. § A levezető elnök 

1. Az ülés levezető elnöke, a Bizottság elnöke, indokolt esetben helyettesíttetheti magát a 

Bizottság által megszavazott szavazati jogú tagjával, ha ezt a szándékát az általa javasolt 

levezető elnök megnevezésével az ülés megkezdéséig írásban eljuttatja a Bizottság tagjaihoz. 

2. Az ülést a levezető elnök nyitja meg és zárja be. 

5. § A napirend 

1. Napirendi pont tárgyalását a Bizottság bármely szavazati vagy tanácskozási jogú tagja 

kezdeményezhet. Az ülés előtt huszonnégy órával beérkezett javaslatokat a levezető elnök 

köteles napirendre venni. 



 

 
2. Az ülés elején el kell fogadni az ülés végleges napirendjét. Az előzetes napirenden nem szereplő 

pontokat a Bizottság csak kétharmados szavazással vehet fel. 

3. Az ülés közben napirendi pontok felvételére, törlésére, azok sorrendjének megváltoztatására 

kétharmados szavazással van lehetőség. 

6. § Az ülés menete 

1. A napirendi pontokat a Bizottság sorban tárgyalja, azokat a levezető elnök nyitja meg és zárja 

le. 

2. A Bizottság csak a napirendi pontok által meghatározott kérdésekben foglalhat állást vagy 

hozhat döntést. Döntéseit egyszerű többséggel hozza, amennyiben az Alapszabály vagy ezen 

Ügyrend nem határoz másképp. 

3. Bármely szavazati jogú tag kérésére titkos szavazást kell tartani. Személyi kérdésekben mindig 

titkosan kell szavazni. 

4. Ha a szakterületi koordinátor nem képviselő, úgy a szakterületi koordinátor saját személyéről 

és beszámolójáról nem szavaz. 

7. § Az ülés dokumentálása 

1. Nyilvános ülés esetén a Bizottság üléseiről emlékeztetőt kell készíteni. Az emlékeztetőnek 

tartalmaznia kell az ülés helyét és időpontját, a jelenléti ívet, a napirendi pontokat, a hozott 

határozatok szövegét és a szavazati arányokat.  

2. Az emlékeztetőnek továbbá tartalmaznia kell mindazon felszólalások tartalmi kivonatát. 

amelyeknél ezt a felszólaló kérte. Az emlékeztetőt a levezető elnök által felkért személy vezeti, 

és a levezető elnök hitelesíti. Az emlékeztetőket hét munkanapon belül ki kell küldeni a 

Bizottsági tagok részére, valamint nyilvánossá kell tenni az Önkormányzat, illetve a szakterület 

honlapján. 

8. § Javaslattételi jogok 

1. A bizottságnak az alábbi személyi kérdésekben javaslattételi joga van a Küldöttgyűlés és a 

Választmány felé. A Küldöttgyűlés és a Választmány a javaslatot köteles figyelembe venni, de 

a javaslattól eltérő határozatot is hozhat. 

a. a Választmány Biológia Szakterületről delegált tagjára, 

b. a Kari Tanács egy hallgatói tagjára, 

c. a Biológia Intézeti Tanács hallgatói tagjaira, 

d. a Kari Ösztöndíjbizottság Biológia Szakterületről választott rendes- és póttagjaira, 

e. a Tanulmányi és Oktatási Bizottság a Biológia Intézet által gondozott szakok 

hallgatóit képviselőtagjára, 

f. a Biológia Szakterületi Koordinátor személyére 

g. a szakterületi koordinátor beszámolójának elfogadására. 

9. § A bizottság elnöke 

1. Amennyiben a Biológia szakterületi koordinátor tisztsége betöltetlen, úgy a tisztség betöltéséig 

a bizottság elnököt választ, a tisztség megüresedésétől számított hét munkanapon belül, a 

bizottság szavazati jogú tagjai által megjelölt helyen és időben, 2/3-os többséggel. 

2. A megválasztott elnök mandátuma addig él, amíg a Küldöttgyűlés új szakterületi koordinátort 

nem nevez ki, a Bizottság vissza nem hívja, vagy le nem mond posztjáról. 



 

 
 

Korábbi szabály Módosítási javaslat Indoklás 
1.§ 1. A Biológia Szakterületi 
Bizottság (továbbiakban: 
Bizottság) ülését, a Bizottság 
elnöke hívja össze. 

 

1.§ 1. A Biológia Szakterületi 
Bizottság (továbbiakban: 
Bizottság) ülését, a Bizottság 
elnöke hívja össze. 
Amennyiben a tisztség 

betöltetlen, a Szakterület 
bármely képviselője 
összehívhatja azt. 

 

Adott esetben előfordulhat, 

hogy nincs Bizottsági elnök, 

mert lemondott, ezért nem is 

lehet ülést összehívni. A 

javaslattal ez a probléma 

kiküszöbölhető.  

1.§ 3. A meghívókat az ülésre 
legalább 48 órával az ülés 
előtt ki kell küldeni a 
Bizottsági tagok részére, 
megjelölve az ülés helyét, 

időpontját és javasolt 
napirendjét. 

 

1.§ 3. A meghívókat az ülésre 
legalább 72 órával az ülés 
előtt ki kell küldeni a 
Bizottsági tagok részére, 
megjelölve az ülés helyét, 

időpontját és javasolt 
napirendjét. 

 

A határidő emelésével, sokkal 

több idő van a beküldött 

anyagok átolvasásához, illetve 

ennek köszönhetően 

hamarabban lehet új napirendi 

pontot javasolni. Ez azért 

fontos, mert egy másik szabály 

azt mondja ki, hogy az ülés előtt 

24 órával beérkezett 

javaslatokat a levezető elnök 

köteles napirendre venni.  
1.§ 4. A Bizottság ülésein az 
Egyesült Biológus Hallgatók 
Szövetségének elnöke 

tanácskozási joggal vehet 
részt. 

 

1.§ 4. A Bizottság ülésein az 
Egyesült Biológus Hallgatók 
Szövetségének elnöke 

megfigyelési joggal vehet 
részt. 

 

Az Egyesült Biológus 

Hallgatók Szövetségének 

elnöke nem minden estben 

hallgató, így igazságtalan lenne 

a Biológia Szakterülethez 

tartozó hallgatókkal szemben, 

hogy hasonló joga van, mint 

nekik, illetve szükség esetén a 

Bizottság tagjai bármikor 

megadhatják neki. 
3.§ 3. Amennyiben az 

Ellenőrző Bizottság egyetlen 
tagja sem tud megjelenni az 
ülésen, akkor a Szakterületi 
Bizottság kétharmados 
többséggel választ egy 
hallgatót, aki ellátja az 
Ellenőrző Bizottság 

feladatait az ülés végéig.  

3.§ 3. Amennyiben az Ellenőrző 

Bizottság egyetlen tagja sem tud 

megjelenni az ülésen, akkor a 

Szakterületi Bizottság 

kétharmados 

többséggel választ egy 

hallgatót, aki ellátja az 

Ellenőrző Bizottság 

feladatait az ülés végéig. Ez a 

hallgató a titkos szavazásokkor 

nem rendelkezik szavazati 

joggal. 

 

Indokolt az utolsó mondat 

bevétele a szabályozásba, mivel 

e nélkül előfordulhatna, hogy 

szavazó tag végzi a szavazatok 

számlálását is, ami esetleges 

visszaélésekhez vezethetne. 

 


